
Z á p i s n i c a 

zo XIV. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 1.7.2024 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

  1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice 

a programu rokovania). 

Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

  2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XIII. zasad-

nutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

  3. Slovo pre verejnosť. 

 

 4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 

   a predaja pozemku reg. "E" parc. č. 867/1 v k. ú. Nové 

       Mesto nad Váhom v prospech Ing. Egona Šimu z dôvodu hodné- 

       ho osobitného zreteľa. 

b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 

   a predaja pozemku reg. "C" p. č. 827/5 k. ú. Považské 

       Podhradie v prospech Dušana Potockého a Ivety Potockej 

       rod. Zermeghovej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

c) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

   majetku - pozemku registra CKN p. č. 2330/7- zastavaná 

   plocha a nádvorie o výmere 833 m2 v k. ú. Handlová 

       v prospech RIH, s.r.o., z dôvodu hodného osobitného 

       zreteľa. 

d) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú. 

   Modrová Obci Modrová z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
e) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 

   a predaja pozemku registra "C" parc. č. 1046/12 k. ú. 

   Trenčianske Jastrabie v prospech spoločnosti COOP Jednota,  

       spotrebné družstvo Prievidza. 

f) Návrh na schválenie nadobudnutia nehnuteľného majetku – 

   pozemkov v k. ú. Čavoj kúpou od vlastníkov - Jána Špilaja,  

       Ľuboša Tinku a manž. Adriany rod. Kapriovej, Viliama 

   Gážika a Obce Čavoj. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

   registra CKN p. č. 508 v k. ú. Veľké Chlievany v prospech 

   Západoslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

   registra "E" parc. č. 1412/1 k. ú. Lazany v prospech Tomá- 

       ša Oboňu. 

    i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

   registra "C" p. č. 1711/2 k. ú. Domaniža v prospech Ing. 

   Simony Židekovej rod. Krištofovej a Miroslava Žideka. 
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j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

   registra "C" parc. č. 1046/1 k. ú. Trenč. Jastrabie 

   v prospech spoločnosti COOP Jednota Prievidza, spotrebné 

   družstvo Prievidza. 

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

       registra "C" parc. č. 1046/1 k. ú. Trenč. Jastrabie 

   v prospech Obce Trenč. Jastrabie. 

l) Návrh na zrušenie vecného bremena a návrh na schválenie 

       zriadenia vecného bremena na pozemku registra CKN p. č. 

   990/1 v k. ú. Trenčín v prospech SPP - distribúcia, a.s. 

       Bratislava. 

m) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho  

       samosprávneho kraja číslo 218/2024 zo dňa 29.1.2024. 

n) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK - 

   stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/517 Považská Bystrica 

   (most Orlové) - Domaniža, 5.a 6. ETAPA" do správy správcu   

       - Správy ciest TSK. 

    o) Návrh na schválenie odňatia správy majetku vo vlastníctve 

       Trenčianskeho samosprávneho kraja v správe Správy ciest 

       TSK. 

 

 5.  Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-

skeho samosprávneho kraja č. 15/2024 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov vo výške nákladov na nákup 

potravín a príspevku na čiastočnú úhradu režijných nákladov, 

ktoré uhrádza zákonný zástupca neplnoletého žiaka alebo 

plnoletý žiak v školskej jedálni a výdajnej školskej jedálni 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho 

kraja. 

Predkladá: Ing. Martina Knappová – vedúca Odboru školstva a kult. 

 

 6.  Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-

skeho samosprávneho kraja č. 16/2024, ktorým sa ruší Výdajná 

školská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej 

športovej školy, Kožušnícka 2, Trenčín a zriaďuje Výdajná 

školská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej 

odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín. 

Predkladá: Ing. Martina Knappová – vedúca Odboru školstva a kult. 

 

 7.  Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. 

Predkladá: Ing. Martina Knappová–vedúca Odboru školstva a kult. 

a) Návrh na schválenie Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine 

   Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín, 

   so sídlom Pod Sokolicami 14, 911 01 Trenčín. 

b) Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine 

   Strednej športovej školy, Kožušnícka 2, Trenčín, so sídlom 

        Kožušnícka 2, 911 05 Trenčín. 

c) Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine 

   Gymnázia, Školská 234/8, Považská Bystrica, so sídlom 

   Školská 234/8, 017 01 Považská Bystrica. 
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 8.  Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

v rámci programu Erasmus+ s názvom "Ďalší rozvoj odborného 

vzdelávania nás posúva vpred", realizovanému Strednou priemy-

selnou školou, Obrancov mieru 343/1, Dubnica nad Váhom, 

so sídlom Obrancov mieru 343/1, 018 41 Dubnica nad Váhom. 

Predkladá: Ing. Martina Knappová – vedúca Odboru školstva a kult. 

 

 9.  Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

v rámci programu Erasmus+ s názvom "Európskym kultúrnym de-

dičstvom k Excelencii a kvalite školy", realizovanému Gymná- 

ziom M. R. Štefánika, Športová 41, Nové Mesto nad Váhom, 

so sídlom Športová 41, 915 01 Nové Mesto nad Váhom. 

Predkladá: Ing. Martina Knappová – vedúca Odboru školstva a kult. 

 

10.  Aktualizácia akčného plánu strategického dokumentu Plánu 

udržateľnej mobility – príloha č. 1a Zásobník projektov – 

tvrdé opatrenia 2024-2029. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

11.  Zámer vytvorenia spoločného Organizátora integrovaného do-

pravného systému TSK a ŽSK s pracovným názvom „IDS Sever,“ 

a to pripojením sa do už fungujúceho ID ŽK. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

12.  Návrh na uzatvorenie Zmluvy o spolupráci pri zabezpečení 

prepravy cestujúcich na časti územia mesta Považská Bystrica 

spojmi regionálnej autobusovej dopravy medzi Mestom Považská 

Bystrica, Dopravným podnikom mesta Považská Bystrica, Tren- 

čianskym samosprávnym krajom a dopravcom SAD Trenčín, a.s.. 

Predkladá: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

13.  Návrhy na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projek-

tov v rámci európskych štrukturálnych a investičných 

fondov. 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region. rozvoja 

a) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 

   projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

        „Vytvorenie regionálnej analýzy a regionálnych partner- 

        stiev s cieľom identifikovania potrieb a lokalít vhodných 

        na území TSK". 
     b) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 

        projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

        "Čistý vodík – verejná autobusová doprava v TSK". 

     c) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 

        projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

        "Zníženie energetickej náročnosti SOŠ technickej Dubnica 

        nad Váhom". 

     d) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 

        projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

        "Modernizácia odborného vzdelávania na hornej Nitre – SOŠ 

        Nováky". 
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     e) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania 

        projektu v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom 

        "Modernizácia odborného vzdelávania na hornej Nitre – OA 

        Prievidza". 

 

14.  Návrh na schválenie navýšenia rozpočtu a spolufinancovania 

projektu „Podpora zamestnateľnosti v regióne horná Nitra II“. 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region. rozvoja 

 

15.  Informatívna správa o plnení Programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja 2013 

-2023 k 31.12.2023 a o plnení Programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja 2022 

-2030 k 31.12.2023. 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region. rozvoja 

 

16.  Odpočet plnenia Koncepcie rozvoja sociálnych služieb Tren- 

čianskeho samosprávneho kraja do roku 2030 za rok 2023. 

Predkladá: PhDr. Elena Nekorancová–vedúca Odd. sociál. pomoci 

 

17.  Diskusia – Rôzne. 

18.  Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 

19.  Záver. 
 

 

R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice         
a programu rokovania). 

   Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dovoľte mi privítať vás na dnešnom zastupiteľstve, ktoré sme zvolali 

podľa schváleného harmonogramu konaní sa zastupiteľstiev. Je to prvé 

zastupiteľstvo v II. polroku v roku 2024, ešte teda pred letom         

a nechceli sme to zvolávať neskôr, pretože určite máte naplánované 

aj dovolenky, odísť s rodinami, prípadne iné aktivity, ktoré sa 

odporúčajú na leto, keď to tak poviem. Som teda veľmi rád, že ste 

prišli na dnešné zastupiteľstvo a myslím si, že budeme aj uznášania 

sa schopní. Takže vitajte ešte raz.  

Dovoľte mi privítať okrem poslankýň a poslancov, zamestnancov 

Trenčianskeho samosprávneho kraja (TSK), dovoľte mi privítať 

zástupcov médií, pána prednostu Okresného úradu v Trenčíne a ďalších, 

ktorí prišli osobne na dnešné zastupiteľstvo. Tí, ktorí nemohli sa 

zúčastniť dnešného zastupiteľstva osobne, tak môžu sledovať, vrátane 

celej verejnosti toto zastupiteľstvo naživo na webovom sídle TSK      

a na portáli youtube.com a samozrejme, záznamy aj z tohto 

zastupiteľstva budú zverejnené na webovej stránke TSK v sekcii Úradná 

tabuľa/Zasadnutia zastupiteľstva. Chcem informovať prítomné médiá, 

že o prerokovaných bodoch a ich výsledkoch budeme ako vždy 

komunikovať a informovať po ukončení dnešného rokovania. Chcem 
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privítať tlmočníkov do posunkovej reči, zástupcu spoločnosti, ktorá 

zabezpečuje online prenos a ďalších. Chcem vás informovať, že 

zápisnice z predchádzajúcich dvoch zastupiteľstiev konaných 13.       

a 20. mája 2024 boli overené a budú zverejnené na webovej stránke 

TSK. A dovoľte mi pred hlasovaním o uznášania-schopnosti informovať 

vás, že zo 44 poslancov by malo byť prítomných 32 poslancov             

a ospravedlnili sa: pani poslankyňa Baková, pán poslanec Cíbik, pán 

poslanec Marušinec, Hort, Hvizdák, poslanec Vaňo, poslankyňa Vážna, 

poslanec Žďárský, pani poslankyňa Hajšová. Ešte teraz k tomuto času 

sú neprítomní ešte: pán poslanec Bielik a poslanec Wolf. Neviem, či 

sa pani Hájková ospravedlnil alebo nie, pán poslanec Wolf, pán 

poslanec Bielik, neskôr by mal prísť pán poslanec Daňo, mám 

avizované. Takže o programe rokovania dnešného zastupiteľstva ste 

boli informovaní, jednotlivé body boli prerokované na jednotlivých 

komisiách, ktoré sa konali všetky per rollam a tieto materiály,        

o ktorých dnes budeme rokovať, boli zverejnené v intranetovej 

knižnici TSK, ale aj na webovej stránke TSK, aby verejnosť mohla sa 

oboznámiť s dostatočným časovým predstihom o materiáloch, ktoré dnes 

prerokujeme. Tieto materiály, okrem teda komisií per rollam boli 

prejednané aj na Rade predsedov 17. júna a písaním zápisnice            

z dnešného zasadnutia poverujem, ako vždy, pani Mgr. Hájkovú,          

a pre prípad nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia za skrutátorov 

určujem Mgr. Kukučkovú a Mgr. Kalmárovú.     

     Za overovateľov zápisnice z dnešného XIV. zasadnutia zastupi-

teľstva navrhujem týchto poslancov: pána poslanca Matušíka a pána 

docenta Habánika. Zároveň Vás chcem, panie poslankyne, páni poslanci 

požiadať, aby sme sa pred prvým hlasovaním mohli prezentovať. Nech 

sa páči, prezentujme sa. Je to tzv. jednogombíková záležitosť, 

stlačíte iba raz tlačítko ako sme boli zvyknutí od našich kolegov     

z SMK v parlamente, že to nazývali to hlasovanie, že "egy gomboš", 

ako 1 gombík. Takže prezentovaných 31 poslancov, ja som hovoril, že 

je 32 - a Jožko Božik, toho som tu niekde videl, ešte asi niečo 

rieši. Takže sme uznášania sa schopní a teraz budeme hlasovať          

o návrhu overovateľov zápisnice. Nech sa páči, panie poslankyne, 

páni poslanci, hlasujeme o návrhu overovateľov, tak ako som ich 

prečítal, pánov poslancov Matušíka a Habánika. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1. 

Konštatujem, že overovateľov zápisnice z dnešného rokovania sme 

schválili. Ďakujem.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 308A/2024 

   (obsah uznesenia viď príloha  

                                  tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Chcem vás ešte informovať, že za hlavného kontrolóra, pána Ziga, 

ktorý je ešte stále PN, predloží materiál pán Ladislav Tóth, jeho 

zástupca a teraz sa chcem spýtať, či máme nejaké doplňujúce, prípadne 

pozmeňujúce návrhy na zmenu programu, resp. doplnenie programu 

dnešného rokovania zastupiteľstva, nech sa páči, ak sú nejaké návrhy 
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aj s odôvodnením. Pán podpredseda, vitaj. Ak nie, uzatváram možnosť 

vyjadriť tie návrhy, ak teda nemáte žiadne návrhy ohľadom zmien 

rokovania dnešného zastupiteľstva, tak budeme hlasovať o návrhu 

programu tak, ako ste ho dostali v pozvánke, a tak, ako je zverejnený 

na webovom sídle TSK. Nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci 

hlasujme. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1. 

Konštatujem, že program dnešného rokovania Zastupiteľstva TSK sme 

schválili tak, ako bol predložený. Ďakujem veľmi pekne. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 308 B/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

          tejto zápisnice). 

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XIII. 

zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladal: Mgr. Ladislav Tóth, PhD.- vedúci odd. hospodárenia 

a nakladania s majetkom a kontroly vybavovania sťažností ÚHK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A pristúpili by sme hneď k bodu číslo 2. a to je Správa z kontroly 

plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom XIII. zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK. Ako som už avizoval, tak predkladá túto správu 

Mgr. Tóth, PhD.. Nech sa páči, v krátkosti. Prosím vás, zapnite pána 

Tótha, nech sa páči. Prosím informatikov, aby prišli pomôcť spustiť. 

Mgr. Ladislav Tóth, PhD. 

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, pani podpred-

sedníčka, páni podpredsedovia, vážené panie poslankyne, páni 

poslanci, vážené kolegyne, kolegovia, hostia a novinárska obec. 

Dovoľte mi, aby som predniesol bod číslo 2. programu rokovania 

Zastupiteľstva TSK, ktorý sa týka uznesení prijatých na XIII.  

zasadnutí Zastupiteľstva TSK. Na ostatnom zasadnutí Zastupiteľstva 

TSK, ktoré bolo monotematicky venované nemocniciam v zriaďovateľ-

skej pôsobnosti TSK, bolo prijatých celkom 8 uznesení, ktoré mali 

väčšinou formu „berie na vedomie“ a „schvaľuje“. Zastupiteľstvo TSK 

vzalo na vedomie 6 uznesení, to bola Správa z kontroly plnenia 

uznesení prijatých na XII. zasadnutí zastupiteľstva, to boli 

Ekonomické situácie nemocníc v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, 

Koncepcia rozvoja zdravotníctva TSK a takisto Informácia o vývoji 

vybraných príjmov a výdavkov. Zastupiteľstvo na ostatnom zasadnutí 

schválilo 1 uznesenie, a to bolo Otvorenie zasadnutia vrátane 

schválenia overovateľov zápisnice a programu. Uznesenie, ktoré teda 

nemalo ešte povahu schvaľovania, prípadne berie na vedomie, bolo na 

ostatnom zastupiteľstve prijaté - uznesenie, ktorým Zastupiteľstvo 

TSK odsúdilo atentát na predsedu vlády Slovenskej republiky. Ďakujem 

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tejto správy. Chcem sa spýtať, pani 



7 

 
poslankyne, páni poslanci, či máte záujem vystúpiť k diskusii k bodu 

číslo 2.. Otváram diskusiu. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa 

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené 

pod bodom číslo 2. k správe. Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie v správe sme schválili, k bodu číslo 2.. Ďakujem veľmi 

pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 309/2024 

      (obsah uznesenia viď príloha     

              tejto zápisnice). 

 

 

 3. Slovo pre verejnosť. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

K bodu číslo 3. vás chcem informovať, že v zmysle Rokovacieho 

poriadku Zastupiteľstva TSK nebola na TSK doručená žiadna písomná 

žiadosť o vystúpenie na dnešnom zasadnutí zastupiteľstva.  

 

 

 4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 

    Predkladal: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A prešli by sme teda k bodu číslo 4., klasický bod, majetkové veci, 

Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK, predkladá Tomáš Baláž. 

Tomáš, je tam viacero tých bodov. Chcem sa spýtať, neboli asi          

na komisiách žiadne pripomienky? 

Mgr. Tomáš Baláž   

Nie, neboli žiadne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

K týmto bodom, ani na Rade predsedov. My sme si to tiež celé 

zrekapitulovali, tak poprosím v nejakej takej skrátenej forme, ak 

by si mohol postupne každý bod predniesť. Nech sa páči. 

 

 4. 

  a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 

a predaja pozemku reg. "E" parc. č. 867/1 v k. ú. Nové 

Mesto nad Váhom v prospech Ing. Egona Šimu z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem veľmi pekne za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, 

vážená pani podpredsedníčka kraja, vážení páni podpredsedovia kraja, 

vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, kolegyne, kolegovia, 

milí hostia. Ako prvý teda: 

Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja pozemku 

reg. "E" parc. č. 867/1 v k. ú. Nové Mesto nad Váhom v prospech 
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súkromného žiadateľa, z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Ide         

o prevod nehnuteľného majetku vo výmere 48 m², kde zastupiteľstvo 

na predchádzajúcom riadnom zastupiteľstve májovom schválilo zámer 

prevodu za kúpnu cenu 100 EUR/m2, celkovo kúpna cena vo výške 4 800 

eur. O prevod požiadal žiadateľ, kde dôvod hodný osobitného zreteľa 

je daný tým, že žiadateľ chce usporiadať vlastníctvo predmetného 

pozemku, ktorý dlhodobo udržiava, kosí, zbiera odpady s vedomím, že 

to je jeho vlastníctvo až do doby, kedy zistil, že predmetná parcela 

je vo vlastníctve TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. a).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu pod bodom číslo 4. a). Nech sa páči, panie poslankyne, páni 

poslanci, hlasujeme. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3. 

Uznesenie k bodu číslo 4. a) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 310/2024 

        (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice). 

 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, nech sa páči, uveďte bod 4. b). 

 

 4. 

   b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 

a predaja pozemku reg. "C" p. č. 827/5 k. ú. Považské 

Podhradie v prospech Dušana Potockého a Ivety Potockej 

rod. Zermeghovej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. V ďalšom - Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu a predaja pozemku reg. "C" p. č. 827/5, k. ú. Považské 

Podhradie v prospech súkromných žiadateľov z dôvodu hodného osobit-

ného zreteľa. Ide opäť, opätovne o druhé kolo, kedy na riadnom 

májovom zastupiteľstve zastupiteľstvo schválilo zámer prevodu. Ide 

o pozemok vo výmere 22 m², ktorý vytvorí po prevode súvislý celok 

nehnuteľnosti vhodný na užívanie vlastníkov rodinného domu žiada-

teľov, kde sa kúpna cena navrhuje vo výške 60 EUR/m2, čo pri výmere 

22 m² pozemku je celková kúpna cena vo výške 1 320 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. b). Čiže to už je vlastne 

druhýkrát v zastupiteľstve. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa 

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu pod bodom číslo 4. b), nech 

sa páči. Čiže toto je tiež, Tomáš, dôvod hodný osobitného zreteľa. 

Čiže tam potrebujeme 3/5 väčšinu. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3 poslanci. 
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Uznesenie k bodu číslo 4. b) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 311/2024 

(obsah uznesenia viď príloha         

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči uviesť bod 4. c), to je tiež dôvod hodný osobitného 

zreteľa. To je už druhýkrát tiež na zastupiteľstve. 

 

 4. 

c) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

majetku - pozemku registra CKN p. č. 2330/7 - zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 833 m2 v k. ú. Handlová v pros-

pech RIH, s.r.o., z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Áno, ďakujem za slovo. Taktiež teda druhé kolo teraz Návrh na schvá- 

lenie prevodu prebytočného nehnuteľného majetku - pozemku registra 

CKN p. č. 2330/7 - zastavaná plocha a nádvorie o výmere 833 m²          

v k. ú. Handlová v prospech súkromného žiadateľa z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. Ide teda o prevod pozemku o výmere 833 m²          

za kúpnu cenu vo výške 30 EUR/m2, čo je kúpna cena o necelých 6 EUR 

prevyšujúca hodnotu podľa znaleckého posudku. Celkovo teda kúpna 

cena 24 990 EUR, ktorá sa navrhuje previesť súkromnému žiadateľovi 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorý spočíva v potrebe 

zabezpečenia lepšieho využitia vzťahu k novo-vytvorenému pozemku, 

ktorý stavebne prislúcha k budove vo vlastníctve žiadateľa a bude 

tvoriť okolo tejto budovy chodník, schodíky, prístup k pivničným 

oknám a manipulačný priestor. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. c).  

Ak nie, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať     

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. c). Nech sa páči, panie 

poslankyne, páni poslanci, hlasujeme. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie k bodu číslo 4. c) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 312/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujeme veľmi pekne. Nech sa páči, bod 4. d), nájom. 

 

 4. 

   d) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú. 

      Modrová Obci Modrová z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku      

v k. ú. Modrová Obci Modrová z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Ide o nájom pozemku vo výmere 19 m² v „éčkovom“ stave, na ktorom už 

v súčasnosti sa nachádza autobusová zastávka, avšak v nevyhovujúcom 

technickom stave a v rámci aktualizácie Zásobníka projektových 

zámerov IUI TSK boli alokované finančné prostriedky aj na rekon-

štrukciu autobusových zastávok v obciach okresu Nové Mesto nad Váhom, 

pričom obec Modrová má záujem o participáciu na projekte, pričom 

musí preukázať majetkový vzťah k pozemku, na ktorom sa má autobusová 

zastávka nachádzať. Navrhuje sa teda nájom predmetnej nehnuteľnosti, 

predmetného pozemku vo výške 10 EUR za celú dobu nájmu, ktorá má byť 

na dobu určitú do 31.12. 2034. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. d), nech sa páči.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod týmto bodom číslo 4. d). Nech sa páči, 

hlasujeme. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie k bodu číslo 4. d) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.   

 

    U z n e s e n i e  číslo 313/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

         tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, uveď teraz viac bodov, ktoré sa týkajú COOP Jednota v Tren-

čianskom Jastrabí, nech sa páči. 

 

 4. 

   e) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja  

      pozemku registra "C" parc. č. 1046/12 k. ú. Trenčianske  

      Jastrabie v prospech spoločnosti COOP Jednota, spotrebné  

      družstvo Prievidza. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem za slovo. Ako prvé Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu a predaja pozemku registra "C" parc. č. 1046/12 k. ú. Tren-

čianske Jastrabie, v prospech spoločnosti COOP Jednota. Ide o pozemok 

o výmere 3 m², na ktorom COOP Jednota v rámci stavby Supermarketu 

postavila oporný múr za krytým profilom odvodnenia cesty III/1860, 

ktorý prislúcha k novovybudovanému parkovisku.  

 

Po zameraní vznikol pozemok vo výmere 3 m², na ktorom bol  postavený 

daný oporný múr a navrhuje sa odpredaj tohto pozemku za kúpnu cenu 

stanovenú na základe prieskumu cien obdobných pozemkov v predmetnej 

lokalite vo výške 90 EUR/m2, čo je pri výmere 3 m² celkom vo výške 

270 EUR. Ďakujem. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu, bod 4. e).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia k bodu číslo 4. e). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3. 

Uznesenie k bodu číslo 4. e) sme schválili. 

  

    U z n e s e n i e  číslo 314/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, Tomáš, nech sa páči, bod 4. f). 

 

 4. 

   f) Návrh na schválenie nadobudnutia nehnuteľného majetku – 

      pozemkov v k. ú. Čavoj kúpou od vlastníkov - Jána Špilaja, 

      Ľuboša Tinku a manž. Adriany rod. Kapriovej, Viliama Gážika  

      a Obce Čavoj. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie nadobudnutia nehnuteľného 

majetku, pozemkov v k. ú. Čavoj kúpou od vlastníkov jednotlivých 

fyzických osôb a obce Čavoj. Ide o nadobudnutie nehnuteľného majetku 

v súvislosti s realizáciou stavby rekonštrukcie oporného múru        

pri ceste III/1787 a rekonštrukciou úseku cesty číslo 1787 v obci 

Čavoj, kde sa riešila sanácia zosuvu vozovky. Po realizácii danej 

stavby a po kolaudácii v roku 2021 boli uzavreté zmluvy  o budúcich 

kúpnych zmluvách, na základe ktorých je teraz potrebné tieto pozemky 

odkúpiť. Kúpna cena bola stanovená na základe znaleckého posudku       

v hodnote 6 EUR/m2, navrhuje sa odkúpenie celkovo 270 m² za 6 EUR/m2. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 4. f).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom 4. f). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4. 

Uznesenie pod bodom číslo 4. f) sme schválili.  

 

                                 U z n e s e n i e  číslo 315/2024 

    (obsah uznesenia viď príloha    

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, Tomáš, nech sa páči, bod 4. g). 
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 4. 

   g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

      registra CKN p. č. 508 v k. ú. Veľké Chlievany v prospech 

      Západoslovenskej distribučnej, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. Nasledujú teda vecné bremená. Prvé je Návrh na schválenie 

zriadenia vecného bremena na pozemku registra CKN p. č. 508 v k.ú. 

Veľké Chlievany v prospech Západoslovenskej distribučnej. Ide 

o zriadenie vecného bremena, v zmysle ktorého vznikne Trenčianskemu 

samosprávnemu kraju povinnosť strpieť uloženie elektroenergetického 

zariadenia, a to konkrétne elektrickej káblovej prípojky k stavbe 

IBV-čky, a s tým spojených služobností v rozsahu v zmysle geo-

metrického plánu, o celkovej výmere 225 m², čo pri cenovej mape        

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK pre intravilán 

obce Veľké Chlievany, pri výške odplaty 7,29 EUR/m2 predstavuje sumu 

1 640,90 EUR, ktorú uhradí súkromný žiadateľ. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. g).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. g). Nech sa páči, panie 

poslankyne, páni poslanci, hlasujme. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3 poslanci. 

Uznesenie pod bodom číslo 4. g) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 316/2024 

                                (obsah uznesenia viď príloha 

                                 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči uviesť ďalší bod, 4. h). 

 

 4. 

   h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

      registra "E" parc. č. 1412/1 k. ú. Lazany v prospech 

      Tomáša Oboňu. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. Ďalšie vecné bremeno, Návrh na schválenie zriadenia vecného 

bremena na pozemku registra "E" parc. č. 1412/1 k. ú. Lazany            

v prospech súkromného žiadateľa. Ide opätovne o povinnosť TSK 

strpieť uloženie elektrickej NN prípojky a spojených služobností      

v zmysle geometrického plánu o výmere 175 m² vecného bremena, čo pri 

odplate v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK a cenovej 

mapy pre extravilán obce Lazany vo výške 5,83 eura/m2 predstavuje 

celkovú jednorazovú náhradu vo výške 1 020,25 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. h).  
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Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. h). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie k bodu číslo 4. h) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 317/2024 

(obsah uznesenia viď príloha      

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, bod 4. i). 

 

 4. 

   i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

      registra "C" p. č. 1711/2 k. ú. Domaniža v prospech Ing.    

      Simony Židekovej rod. Krištofovej a Miroslava Žideka. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena       

na pozemku registra "C" parc. č. 1711/2, k. ú. Domaniža v prospech 

súkromných žiadateľov. Opätovne povinnosť TSK strpieť vecné bremeno, 

a to uloženie NN elektrickej prípojky v rozsahu podľa  geometrického 

plánu a spojených služobností, v súvislosti so stavbou rodinného 

domu, novostavby na pozemku susediacom s danou parcelou vo výške 

8,18 EUR/m2, stanovenej v zmysle platných Zásad hospodárenia 

s majetkom TSK pre extravilán obce Domaniža, a v zmysle cenovej mapy 

celková náhrada pri výmere 26 m² dielu vo výške 212,68 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. i).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme, panie 

poslankyne, páni poslanci, hlasovať o uznesení pod bodom číslo 4. 

i). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie sme schválili pod bodom 4. i). 

 

    U z n e s e n i e  číslo 318/2024 

                                  (obsah uznesenia viď príloha   

 tejto zápisnice.) 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, Tomáš, uviesť ďalší bod 4. j). To je teda opätovne tá 

COOP Jednota, ale teraz je to vecné bremeno. Nech sa páči. 

 4. 

 j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 1046/1 k. ú. Trenč. Jastrabie 

v prospech spoločnosti COOP Jednota Prievidza, spotrebné 

družstvo Prievidza. 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem za slovo. Tentokrát teda Návrh na schválenie zriadenia 

vecného bremena na pozemku registra "C" parc. č. 1046/1 k. ú. 

Trenčianske Jastrabie v prospech spoločnosti COOP Jednota Prievidza, 

spotrebné družstvo Prievidza. Ide o zriadenie vecného bremena,         

v zmysle ktorého TSK bude v prípade schválenia povinný strpieť 

uloženie vodovodnej, plynovej prípojky, vybudovanie vjazdu a vybudo-

vanie chodníka a s tým spojených služobností, v prospech COOP 

Jednoty, za odplatu jednorazovo stanovenú v zmysle platných Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK a cenovej mapy pre intravilán obce 

Trenčianske Jastrabie vo výške 10,22 EUR/m2, čo je pri celkovej 

výmere 154 m² jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 1 

573,88 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. j). Nech sa páči.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom 4. j). Nech sa páči. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie pod bodom 4. j) sme schválili.  

 

                                 U z n e s e n i e  číslo 319/2024 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tam máme bod 4. k), to je tiež Trenčianske Jastrabie, teraz 

v prospech obce Trenčianske Jastrabie. Nech sa páči. 

 

 4. 

   k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

      registra "C" parc. č. 1046/1 k. ú. Trenč. Jastrabie 

      v prospech Obce Trenč. Jastrabie. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem za slovo. Opätovne to teda súvisí s realizáciou rekonštrukcie 

supermarketu v Trenčianskom Jastrabí. Tentokrát sa vecné bremeno 

týka uloženia prípojky slaboprúdu verejného osvetlenia na parc. 

č. 1046/1 v k. ú. Trenčianske Jastrabie, a teda spojených služob-

ností, v zmysle ktorého vecné bremeno vzniká v prospech obce Tren-

čianske Jastrabie a náhradu uhradí spoločnosť COOP Jednota Prievidza 

vo výške 245,28 EUR, čo je teda náhrada vo výške 10,22 EUR/m2, pri 

výmere 24 m² tohto dielu, na ktorom bola uložená prípojka. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. k). Nech sa páči, hlasujme.  

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1. 
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Uznesenie pod bodom číslo 4. k) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 320/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice) 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, Tomáš, uveď ďalší bod, 4. l). 

 

 4. 

   l) Návrh na zrušenie vecného bremena a návrh na schválenie 

      zriadenia vecného bremena na pozemku registra CKN p. č. 

      990/1 v k. ú. Trenčín v prospech SPP - distribúcia, a.s. 

      Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

V ďalšom Návrh na zrušenie vecného bremena a návrh na schválenie 

zriadenia vecného bremena na pozemku registra CKN parc. č. 990/1      

v k. ú. Trenčín v prospech SPP - distribúcia. Ešte v roku 2020 

uznesením číslo 412/2020 Zastupiteľstvo TSK schválilo zriadenie 

vecného bremena, súvisiaceho s Regionálnou hokejovou akadémiou, 

nakoľko sa v danom priestore robilo viac investičných akcií, vrátane 

telocvične a priľahlých priestorov pre Strednú umeleckú školu         

v Trenčíne. Vytvoril sa geometrický plán, v zmysle ktorého však 

dochádzalo k zlúčeniu dvoch parciel a tým sa stalo uznesenie 

zastupiteľstva z roku 2020 nevykonateľným. Bol vypracovaný nový 

geometrický plán a je potrebné reflektovať na danú skutočnosť 

nezapísateľnosti geometrického plánu v zmysle vyjadrenia Okresného 

úradu Trenčín, katastrálneho odboru. Navrhuje sa preto zrušenie 

pôvodného uznesenia z roku 2020 a schválenie nového uznesenia, ktorým 

sa zriadi vecné bremeno v prospech SPP distribúcie, kde teda bude 

povinnosť strpieť prechod a prejazd, oprávnenosť vecného bremena SPP 

- distribúcia len v rozsahu v zmysle novovytvoreného geometrického 

plánu. Toto vecné bremeno sa bude zriaďovať bezodplatne. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. l). Nech sa 

páči.  

Ak nikto, ukončujem možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o  návrhu uznesenia pod bodom 4. l). Nech sa páči, hlasujeme. 

 

ZA: 31 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1. 

Uznesenie k bodu číslo 4. l) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 321/2024 

                                  (obsah uznesenia viď príloha     

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Ešte nám ostali 3 body majetkové, bod 4. m). 

Tomáš, nech sa páči, uveď. 
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 4. 

   m) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho 

      samosprávneho kraja číslo 218/2024 zo dňa 29.1.2024. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem za slovo. V bode 4. m) je Návrh na zmenu uznesenia 

Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 218/2024        

zo dňa 29. januára 2024. Predmetným uznesením Zastupiteľstvo TSK 

schválilo zriadenie vecného bremena - práva uloženia vodovodnej 

a kanalizačnej prípojky na pozemku reg. "C", a to v prospech 

vlastníkov, resp. spoluvlastníkov rozostavaného rodinného domu s 3 

bytovými jednotkami na príslušných pozemkoch. Nakoľko však údaje      

v uznesení už nezodpovedajú aktuálnym údajom, kedy sa z rozostavaného 

rodinného domu s 3 bytovými jednotkami v zmysle rozhodnutia Okresného 

úradu Trenčín, katastrálny odbor, ktorým zamietol Návrh na vklad 

zriadenia vecného bremena, už malo zriadiť vecné bremeno k jednot-

livým bytovým jednotkám a nie teda k rozostavanému rodinnému domu     

s 3 bytovými jednotkami, je potrebné zmeniť toto uznesenie zastupi-

teľstva tak, že vecné bremeno bude v prospech majiteľov jednotlivých 

bytových jednotiek. Nemení sa rozsah, výmera ani odplata, mení sa 

len technicky označenie oprávnených nehnuteľností v rámci zriadeného 

vecného bremena. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu. 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať, 

panie poslankyne, páni poslanci, o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

4. m). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie k bodu číslo 4. m) sme schválili.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 322/2024 

   (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, bod 4. n), a to je Návrh na rozhodnutie            

o zverení majetku do správy správcu Správy ciest TSK. Nech sa páči, 

v krátkosti. 

 

 4. 

   n) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK – 

      stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/517 Považská Bystrica 

      (most Orlové) - Domaniža, 5.a 6. ETAPA" do správy správcu 

      - Správy ciest TSK. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem za slovo. Ide o stavbu rekonštrukcie cesty II/517 Považská 

Bystrica, most Orlové - Domaniža, 5. a 6. etapa. Ide teda o zve- 
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renie nehnuteľného majetku, ktorého hodnota je nad 700 000 a teda    

o zverení musí rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK predmetnou stavbou, 

nakoľko vybudovaný nehnuteľný majetok bol zaradený do majetku TSK    

v obstarávacej cene 4 925 710,23 EUR a po odsúhlasení z Minister-

stva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie SR, Sekcia 

IROP, teda súhlas so zverením do správy Správy ciest sa teda 

navrhuje, aby zastupiteľstvo rozhodlo o odovzdaní do správy správcu 

Správy ciest TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu 4. n). Nech sa 

páči, panie poslankyne, páni poslanci.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod týmto bodom. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie k bodu číslo 4. n) sme schválili. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 323/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Posledný majetkový bod, to je 4. o), to je zas naopak, tam chceme 

odňať správu majetku správe Správy ciest TSK pre Trenčiansky 

samosprávny kraj. Tomáš, nech sa páči, dvoma vetami. 

 

 4. 

   o) Návrh na schválenie odňatia správy majetku vo vlastníctve 

      Trenčianskeho samosprávneho kraja v správe Správy ciest TSK. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Ďakujem za slovo. Áno, tentokrát ide o odňatie správy majetku          

vo vlastníctve TSK v správe Správy ciest TSK. Ide teda o dielo, 

sanáciu starého mostného objektu a realizáciu výstavby nového most-

ného objektu cez Vážsky kanál v Ilave, kde pôvodným objednávateľom 

daného diela bola Správa ciest TSK. Nakoľko však TSK má záujem 

o nenávratný finančný príspevok na financovanie danej stavby, 

Dodatkom číslo 1 k Zmluve o dielo, ktorému predchádzala Dohoda          

o postúpení práv a povinností sa novým objednávateľom stal priamo 

TSK. Toto odňatie správy je len evidenčným krokom tak, aby majetok 

bol evidovaný na majetkových kartách TSK, nakoľko v súčasnosti je 

objednávateľom priamo TSK. Po realizácii diela sa plánuje opätovne 

zverenie tohto mosta do správy Správy ciest TSK. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, takú čerstvejšiu fotku už tam nemáme 

asi, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž   

Máme aj čerstvejšie fotky. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Rado Karkuš, takúto fotku tam dáte. 
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Mgr. Tomáš Baláž   

Máme už, už aj ako sa, ako sa teda. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ešte novšia je úplne, akože ten. 

Mgr. Tomáš Baláž   

Tak najnovšiu nemám, ospravedlňujem sa. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tam už sa dávajú zábradlia, nie? Takže otváram diskusiu k bodu číslo 

4. o). Nie, to je v Ilave, pán podpredseda, v Ilave cez derivačný 

kanál most. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie           

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. o) ako Oľga. 

Posledný majetkový bod. Čiže my by sme ten most v Ilave chceli 

otvoriť, teraz neviem, buď koncom augusta, resp. v septembri. 

Kolegovia vzadu, tak najprv, vieš, to musia pustiť vzadu informatici.  

 

ZA: 30, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2 poslanci. 

Uznesenie k bodu číslo 4. o) sme schválili. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 324/2024 

(obsah uznesenia viď príloha      

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, ďakujem za prednesenie všetkých týchto majetkových bodov: 

vecné bremená, správy, zmeny správy majetku, atď.. 

 

 

5. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-

skeho samosprávneho kraja č. 15/2024 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov vo výške nákladov na nákup potra-

vín a príspevku na čiastočnú úhradu režijných nákladov, ktoré 

uhrádza zákonný zástupca neplnoletého žiaka alebo plnoletý 

žiak v školskej jedálni a výdajnej školskej jedálni v zriaďo-

vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladala: Ing. Martina Knappová–vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodom z dielne, keď to tak môžem povedať, odboru školstva. 

Takže dovoľte mi pri tejto premiére privítať ešte raz novú šéfku 

odboru školstva, Martinu Knappovú, predtým riaditeľka Strednej 

priemyselnej školy stavebnej, tu v Trenčíne. Takže nech sa páči, 

pani vedúca, bod číslo 5., „Číslo 5 žije“. 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, 

vážení páni podpredsedovia, vážené panie poslankyne, vážení páni 

poslanci, kolegyne, kolegovia a vážení hostia. Dovoľte mi teda, aby 

som Zastupiteľstvu TSK predniesla Návrh na schválenie Všeobecne 

záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 15       

z roku 2024 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

vo výške nákladov na nákup potravín a príspevku na čiastočnú úhradu 
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režijných nákladov, ktoré uhrádza zákonný zástupca neplnoletého 

žiaka alebo plnoletý žiak v školskej jedálni a výdajnej školskej 

jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho 

kraja. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. VZN-ko bolo vyvesené teda včas, hej, na úradnej 

tabuli. Boli k tomu nejaké pripomienky?  

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Neboli žiadne pripomienky. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 5.. Nech sa páči, 

panie poslankyne, páni poslanci. Nikto sa nehlási do diskusie, 

ďakujem pekne. Budeme hlasovať o uznesení pod bodom číslo 5., nech 

sa páči, hlasujme. Podotýkam teda, že je to Všeobecne záväzné 

nariadenie. 

     Takže uznesenie je právoplatné, pretože k VZN-ku je potrebných 

súhlas 27 poslancov. 
 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3 poslanci. Uznesenie 

k Všeobecne záväznému nariadeniu číslo 15/2024 sme schválili. 

Ďakujem veľmi pekne. 
 

    U z n e s e n i e  číslo 325/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 
 

 

 6. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho 

samosprávneho kraja č. 16/2024, ktorým sa ruší Výdajná školská 

jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej športovej 

školy, Kožušnícka 2, Trenčín a zriaďuje Výdajná školská jedáleň, 

M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť Strednej odbornej školy,        

Pod Sokolicami 14, Trenčín. 

    Predkladala: Ing. Martina Knappová–vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, pani vedúca odboru. Bod číslo 6., to je tiež ďalšie 

všeobecne záväzné nariadenie. 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Ďakujem za slovo. Takže predkladám Návrh na schválenie Všeobecne 

záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 16       

z roku 2024, ktorým sa ruší Výdajná školská jedáleň, M. Rázusa 1, 

Trenčín ako súčasť Strednej športovej školy, Kožušnícka 2, Trenčín 

a zriaďuje Výdajná školská jedáleň, M. Rázusa 1, Trenčín ako súčasť 

Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Čiže tiež všeobecne záväzné nariadenie. To je 

zasa vyradenie. Už sme o tomto raz hlasovali a chcem vám teda 

povedať, že v budúcnosti, ak zas budeme niečo vyraďovať, tak už to 

pôjde iba jednokolovo cez zastupiteľstvo, nie 2×, ako tomu bolo 

doteraz. Ministerstvo školstva chystá takéto drobné zmeny, ktoré by 
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nám mali trošku uľahčiť rozhodovanie aj mestám, obciam aj  vyšším 

územným celkom. Takže otváram diskusiu k tomuto bodu číslo 6..  

Ak nikto, tak uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a skúsime sa 

teraz zaprezentovať, panie poslankyne, páni poslanci, dobre? Nech 

sa páči, prezentujme sa. Nie, prezentujeme sa. Pán riaditeľ 

Briestenský, ak by ste mohli kolegov zavolať, ak sú tam nejakí vzadu, 

dobre? Prezentovaných 27. Ďakujem pekne. Ešte počkáme chvíľku. 

Myjava, Brezová, Trenčín. Tak sme sa prezentovali, sme uznášania-

schopní, takže teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom 

číslo 6., k Všeobecne záväznému nariadeniu číslo 16/2024. Nech sa 

páči, hlasujeme, panie poslankyne, páni poslanci. 

 

ZA: 30 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2. 

Uznesenie k bodu číslo 6. a VZN číslo 16/2024 sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 326/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice) 

 

 

 7. Návrhy na schválenie dodatkov k zriaďovacím listinám 

organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. 

    Predkladala: Ing. Martina Knappová–vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poďme teraz k bodu číslo 7., to sa týka tiež vlastne tých rušení      

a vznikaní tých výdajných okienok, keď to tak poviem, SOŠ Sokolice 

pre Obchodnú akadémiu v Trenčíne a rušenie vlastne na Strednej 

športovej škole tu v Trenčíne, tieto výdajné školské jedálne. Nech 

sa páči, bod číslo 7.. 

 

  a) Návrh na schválenie Dodatku č. 5 k Zriaďovacej listine 

Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín, 

so sídlom Pod Sokolicami 14, 911 01 Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Takže ako prvý Návrh na schválenie Dodatku číslo 5 k Zriaďovacej 

listine Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, Trenčín so sídlom 

Pod Sokolicami 14, 911 01 Trenčín. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže otváram diskusiu k bodu číslo 7. a), to 

je Dodatok číslo 5 k SOŠ Sokolice.  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. a). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3. 

Uznesenie k bodu číslo 7. a) sme schválili s tým, že teda SOŠ Sokolice 

sme doplnili tú výdajnú školskú jedáleň a v bode číslo 7. b) Strednej 

športovej škole túto výdajnú školskú jedáleň vlastne zoberieme.  
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    U z n e s e n i e  číslo 327/2024 

(obsah uznesenia viď príloha    

 tejto zápisnice). 

 

 7. 

  b) Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine 

 Strednej športovej školy, Kožušnícka 2, Trenčín, so sídlom   

     Kožušnícka 2, 911 05 Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Otváram diskusiu k bodu číslo 7. b).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 7. b). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 328/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

 7. 

 c) Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine 

Gymnázia, Školská 234/8, Považská Bystrica, so sídlom 

Školská 234/8, 017 01 Považská Bystrica. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bod 7. c), nech sa páči. 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Ďakujem za slovo. Takže Návrh na schválenie Dodatku číslo 4 k Zriaďo-

vacej listine Gymnázia, Školská 234/8, Považská Bystrica so sídlom 

Školská 234/8, 017 01 Považská Bystrica. Je to zaradenie v podstate 

alebo doplnenie do Zriaďovacej listiny so skráteným názvom Gymnázium 

Dominika Tatarku. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Odkedy má ten názov platiť vlastne? 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Ten názov bude platiť od 1. 9., tzn. úpravou zriaďovacej listiny,      

v podstate od nového školského roka. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže od 1. septembra tohto roku sa bude Gymnázium v Považskej 

Bystrici volať Gymnázium Dominika Tatarku. Ďakujem pekne, otváram 

diskusiu k bodu číslo 7. c).  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať 

o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené pod bodom číslo 7. c). Nech 

sa páči, hlasujme. 

Z tých 9 gymnázií, ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčian-

skej župy asi 5 majú prívlastok a 4 nemajú, tak možno aj tie ďalšie, 

ten zbytok tých gymnázií by sa zišlo, aby mali teda nejaký 
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prívlastok.  

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4. 

Uznesenie k bodu číslo 7. c) sme schválili. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 329/2024 

(obsah uznesenia viď príloha   

 tejto zápisnice). 

 

 

 8. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

v rámci programu Erasmus+ s názvom "Ďalší rozvoj odborného 

vzdelávania nás posúva vpred", realizovanému Strednou 

priemyselnou školou, Obrancov mieru 343/1, Dubnica nad Váhom, 

so sídlom Obrancov mieru 343/1, 018 41 Dubnica nad Váhom. 

Predkladala: Ing. Martina Knappová–vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 8., to je tiež ďalší školský bod, nech sa 

páči. 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Erasmus. Takže ďakujem za slovo. Predkladám Návrh na poskytnutie 

finančných prostriedkov k projektu v rámci programu Erasmus+ s názvom 

"Ďalší rozvoj odborného vzdelávania nás posúva vpred", realizovaný 

Strednou priemyselnou školou, Obrancov mieru 343/1, Dubnica nad 

Váhom so sídlom Obrancov mieru 343/1, 018 41 Dubnica nad Váhom.       

Na základe uvedeného predkladáme Zastupiteľstvu TSK návrh na poskyt-

nutie finančných prostriedkov na predfinancovanie projektu a úhradu 

záverečnej platby vo výške 14 256 EUR, ktoré organizácia poukáže 

zriaďovateľovi po prijatí refundácie z národnej agentúry. 

 

 

 9. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

v rámci programu Erasmus+ s názvom "Európskym kultúrnym 

dedičstvom k Excelencii a kvalite školy", realizovanému 

Gymnáziom M. R. Štefánika, Športová 41, Nové Mesto nad 

Váhom, so sídlom Športová 41, 915 01 Nové Mesto nad Váhom. 

Predkladala: Ing. Martina Knappová–vedúca Odboru školstva a kult. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Taký istý bod je vlastne bod číslo 9., akurát 

je tam Gymnázium Štefánika v Novom Meste nad Váhom, takže to je 

koľko? 

Ing. Martina Knappová (vedúca Odboru školstva)  

Tam je výška 7 210 EUR a jedná sa o program Európske kultúrne 

dedičstvo v excelencii a kvalite školy. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže tiež je to Erasmus+, hej? To sú tie pôžičky, ktoré dávame na 

tie záverečné platby školám, oni ich potom vracajú. Prepáčte, že som 
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otvoril hneď aj bod 9., môžeme teda? 8.,9. a otváram diskusiu 

spoločnú teda k bodom 8. a 9., nech sa páči.  

Ak nikto, tak by som navrhol aj hlasovať jedným hlasovaním o obidvoch 

uzneseniach pre body 8. a 9., ak dovolíte.  

(Áno.)  

Takže nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, hlasujme           

o uzneseniach k bodom 8. a 9., spoločne, nech sa páči. To sú záverečné 

platby pre Erasmus pre tieto školy – Priemyslovka v Dubnici            

a Gymnázium Štefánika v Novom Meste nad Váhom. 

 

ZA: 27 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5. 

Uznesenia k bodom číslo 8. a 9. sme schválili jedným hlasovaním. 

  

U z n e s e n i e  číslo 330/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

U z n e s e n i e  číslo 331/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

 

10. Aktualizácia akčného plánu strategického dokumentu Plánu 

udržateľnej mobility – príloha č. 1a Zásobník projektov – 

tvrdé opatrenia 2024-2029. 

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ďakujem, pani vedúca odboru školstva,             

za uvedenie bodov a prejdeme k dopravným bodom. To je bod číslo 10. 

Aktualizácia akčného plánu strategického dokumentu Plánu udržateľnej 

mobility - príloha číslo 1a Zásobník projektov - tvrdé opatrenia 

2024 - 2029. A sú ešte aj aké opatrenia? Tvrdé. Nech sa páči, Rado, 

ak by si k tomu mohol teda uviesť bod číslo 10.. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážení podpredsedovia, 

vážení poslanci, kolegovia, hostia. Plán udržateľnej mobility 

predstavuje komplexný strategický dokument, ktorým sa vymedzujú 

základné strednodobé a dlhodobé ciele v oblasti rozvoja dopravnej 

infraštruktúry. Tento strategický dokument slúži ako jeden z dôle- 

žitých podkladov pri príprave, resp. pri posudzovaní oprávnenosti 

projektov, ktoré majú byť financované z nenávratných finančných 

prostriedkov EÚ. V rámci návrhovej časti tohto strategického 

dokumentu sú definované viaceré projekty rozdelené v zásobníku 

projektov. Tieto sú pomenované, resp. sú niektoré z nich neaktuálne. 

Na základe toho sme sa rozhodli, že túto časť aktualizujeme. A aj 

tento aktualizovaný zásobník obsahuje vlastne všetky projekty 

zamerané na dopravnú infraštruktúru Trenčianskeho kraja a obcí 

Trenčianskeho kraja. Jedná sa o investičné infraštruktúrne projekty 

v kategóriách Pešia doprava, Cestná infraštruktúra, Infraštruktúra 
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verejnej osobnej dopravy, Verejná hromadná doprava a Cyklistická 

infraštruktúra. Samotnou prílohou je ten zásobník projektov. Ďakujem 

pekne za slovo. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže boli tam podopĺňané a aktualizované viaceré 

veci v rámci Trenčianskeho kraja, Rado? 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Áno, boli tam podopĺňané aj najmä v súvislosti s tými integrovanými 

územnými stratégiami, vlastne obce si tam podávali tie jednotlivé 

zámery konkrétne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tu mám jeden pozmeňovák asi od pána poslanca Stopku, ktorý 

si ho osvojil. Oslovil nás pán starosta obce Poruba, Tomáš Tóth, tak 

Jozef, ak by si mohol predniesť tento pozmeňovák. 

JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD. (poslanec) 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážení podpred-

sedovia, kolegyne poslankyne, kolegovia poslanci, dovoľte, aby som 

predložil Návrh na doplnenie prílohy číslo 1a Zásobníka projektov. 

Ako už pán predseda spomínal, návrh vychádza z požiadavky pána 

starostu obce Poruba, pána Ing. Tótha, ktorý požiadal o zapraco-

vanie projektového zámeru obce Poruba týkajúce sa prepojenia dvoch 

katastrálnych území, a to obce Poruba a obce Kanianka miestnou cestou 

z dôvodu zabezpečenia dopravnej infraštruktúry a zabezpečenia nového 

koridoru pre trasovanie dopravy do Zásobníka projektov - tvrdé 

opatrenia 2024 - 2029. Až dovolíte, chcel by som prečítať aj návrh 

textu. Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom 

zasadnutí dňa 1. 7. 2024 prerokovalo a schvaľuje doplnenie prílohy 

číslo 1a Zásobníka projektov - tvrdé opatrenia 2024 - 2029 v rámci 

Aktualizácie akčného plánu, strategického dokumentu, Plánu udrža-

teľnej mobility o bod číslo 126. nasledovne:  

Druh:  cestná infraštruktúra 

Názov: Vybudovanie miestnych ciest 

Popis: Vybudovanie miestnej cesty, a to Prepojenie dvoch 

katastrálnych území: obec Poruba a obec Kanianka miestnou 

cestou, z dôvodu zabezpečenia dopravnej infraštruktúry      

a zabezpečenia nového koridoru pre trasovanie dopravy.  

Investor:     Obec Poruba 

Zodpovednosť: Obec Poruba 

Náklady na projekt na jednotlivé roky: 

  2024                            35 000 EUR 

  2025:                           12 000 EUR  

a 2026:                        5 000 000 EUR  

Celkové predpokladané náklady: 5 047 000 EUR 

Zdroj financovania: fondy Európskej únie + vlastné zdroje obce 

Zdroje na odhad nákladov: odborný odhad investora.  

Návrh predkladám v písomnej forme, pán predseda, Vám do ruky a popro-

sím pánov poslancov, poslankyne, aby tento návrh podporili. Ďakujem 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Poprosím písomný návrh k doplneniu tohto materiálu. 

My sme súhlasili s návrhom pána starostu. Ďakujeme veľmi pekne. 
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Prišiel troška neskôr. Ak viete, čo ste okres Prievidza poslanci, 

tak je obec Kanianka, obec Poruba, vlastne Lazany a viete, že naša 

cesta III. triedy ide vlastne cez Kanianku smerom do Lazian a potom 

vlastne do Poruby a pán starosta, ešte aj jeho predchodkyňa už dlhšiu 

dobu, roky, možno tak to poviem, že snívajú o tom, že aby sa tá 

cesta urobila priamo, teda z Kanianky do Poruby. Viete, že sú tam 

teraz také tie novostavby, ktoré sú tam urobené a niektorí ľudia tam 

normálne zablúdia, idú tam a si myslia, že idú do Poruby, ale tam 

ešte cesta nie je urobená, takže chceme vyhovieť pánovi starostovi, 

vraj nebude to, podmienku sme dali, jasné, že to nechceme financovať 

my, pretože to by bola zas ďalšia paralelná cesta. Podobné požiadavky 

majú aj v Novej Dubnici, v Starej Dubnici, atď., kde teda je síce 

cesta I. triedy I/61 a chceme teda to tam doplniť, ak sa pán starosta 

pokúsi niekde získať nejaké eurofondy alebo ďalšie iné zdroje mimo 

zdrojov TSK, tak bude určite, len, určite len rád. Tých rodinných 

domov je tam už viac teraz, neviem, či tú odbočku ešte budú nejako 

zväčšovať alebo čo tam budú robiť smerom z Kanianky do Poruby a že 

by tam teraz už, Jozef, mohla byť nejaká taká značka, že tuto nie 

je prejazd do Poruby, hej. Už nech sa dohodnú starostovia z Kanianky 

aj z Poruby. Takže toľko iba k tomu odôvodneniu. Nech sa páči, 

otváram diskusiu, teda diskusia vlastne bola otvorená, ešte ďalší 

do diskusie, nech sa páči. Pán poslanec Ciran, nech sa páči, primátor 

Brezovej. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Pán predseda, ja sa chcem len pána 

Hladkého opýtať, že či sa tam niečo zmenilo, ale povedali ste, že 

len sa to nejak upravilo. Sú tam aj opravy tých ciest. Je tam II/499 

Brezová-Myjava. Ja len sa chcem opýtať, tam je zdroj financovania 

zdroj TSK, ale my sme hovorili, že by sa to robilo zo zdrojov EÚ, 

to sa nezmenilo asi na tom nič, to je tam len asi ako všeobecne 

napísané. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Áno, tie projekty sú tam napísané, že proste predpokladá sa 

financovanie primárne z EÚ zdrojov. Tak ako aj obce dávali si vlastne 

tie požiadavky, tak je to najmä ten súlad, aby keď hodnotitelia 

vlastne posudzujú tie projekty, aby videli ten súlad s tým 

strategickým dokumentom. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK)  

Lebo v tom, v tej prílohe je napísané zrovna tuto, že zdroje nie EÚ, 

ale zdroje TSK, ale to sa chcelo, chcelo robiť zo zdrojov EÚ, tak 

ale to asi nie je nejaký veľký rozpor, možno by sa to tam mohlo 

opraviť, ak sa to myslí ináč. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz kde myslíš v tom pozmeňováku? 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK)  

V tej prílohe. Nie, nie, to myslím inú cestu, tam u nás, II/499. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

To. Nevidím v tom žiadny problém. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK)  

Len som chcel na to upozorniť. 
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Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Dôležité je, aby ten projekt ako keby v tom zásobníku bol. Na druhej 

strane, naozaj ten dokument je relatívne široko postavený a naozaj 

ten zásobník, toto je akčný plán. V tej návrhovej časti toho 

strategického dokumentu sú rekonštrukcie ciest, je tam pešia 

doprava, je tam cyklodoprava. Toto sú v podstate, naozaj, pristúpili 

sme k tomu aj z toho titulu, že máme nejaké informácie, že bude sa 

možno skúmať ten súlad toho strategického dokumentu s tými pro-

jektami, ktoré budú následne žiadané. 

Mgr. Jaroslav Ciran (poslanec TSK)  

Dobre, ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán primátor Wolf, nech sa páči.   

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážení páni 

podpredsedovia, milé kolegyne, kolegovia. Pán Hladký, ja som 

v podstate takisto sa chcel opýtať na tú otázku v súvislosti s tým, 

čo ste aj pred malou chvíľočkou povedali, že bude prepojenosť na PUM 

(Plán udržateľnej mobility), prirodzene, myslím si, že ten PUM by 

mal byť dokument, ktorý strategicky zohľadňuje potreby regiónu        

vo vzťahu k tej doprave, k mobilite. Čiže tá etapa, ktorú aj pán 

predseda tu spomenul, prepojenia vlastne dvoch katastrov Novej 

Dubnice a Dubnice nad Váhom, aspoň čo sa týka tej prvej časti z tej 

plánovanej komunikácie, ktorá tam je, že či je taktiež zapracovaná 

a je súčasťou vlastne tohto pripravovaného strategického materiálu. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Tých projektov je myslím že 160, ak sa nemýlim. Naozaj si teraz 

nepamätám, či tam je priamo uvedené toto, ale naozaj opakujem, že 

tá Návrhová časť, lebo to je samotný Akčný plán, v tej Návrhovej 

časti toho Plánu udržateľnej mobility sú tie projekty, alebo ten 

rozvoj tej infraštruktúry popísaný relatívne všeobecne, že myslím 

si, že aj keby tam ten projekt zrovna nebol, tak sa vieme z toho 

dokumentu nejakým spôsobom, vždycky nejakým spôsobom, máme tu oporu 

v tom dokumente. Nepamätám si naozaj, či ten konkrétny projekt tam 

je, alebo nie je. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Však to pozri, to je kde, na ktorej stránke, si to pozrite teraz.    

O čo sa jedná? Peter, ty vlastne čo chceš, aby tam bolo krytie 

z eurofondov alebo čo dopísané? Ako Jaro sa pýtal? 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Ak chceme realizovať takýto projekt, tak si myslím, že nadväznosť, 

resp. súlad s PUM-om tam zrejme bude ako odvolávka, aby nás to 

nediskvalifikovalo a minimálne, aby sa o tom projekte vedelo, keďže 

my ako mesto Dubnica nad Váhom tam zastrešujeme komplet inžiniering, 

v podstate aj vypracovanie projektovej dokumentácie, nestaviame sa 

k tomu tak, že kraj, postaraj sa, keďže sa jedná o cestu III. triedy, 

ale naopak, my proaktívne aj z hľadiska finančných prostriedkov 

vynaložených na zhotovenie projektovej dokumentácie, čo nie je 

najmenej a z hľadiska inžinieringu postupujeme kooperatívne aj         

s mestom Nová Dubnica, takže by som bol rád, aby potom ten projekt 

nedostal niekde stopku len na základe toho, že sa neobjavil, napr. 
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niekde v nejakom strategickom dokumente, alebo niečo podobné, aby 

tam nebola takáto nejaká kolízia potenciálne do budúcnosti. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno. Si to našiel? 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ja tu vidím len rekonštrukcie ciest II. a III. triedy, myslím, že 

tento nový úsek tam priamo pomenovaný nie je. Lebo v podstate my sme 

nemali nejaké podklady k tomuto oficiálne, zatiaľ to bolo len na 

nejakých takých rozhovoroch alebo nejakých pracovných rokovaniach, 

ale konkrétne požiadavky, kde by bolo vyčíslené, my sme totižto ten 

zásobník distribuovali na všetky mestá a obce s tým, že sa bolo 

treba ako keby ho pripomienkovať a tie projekty, ktoré tie mestá     

a obce si tam dodatočne dali, tak sme to potom zapracovali a sú tam 

tie projekty. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, kedy, môže sa to ešte potom dodatočne aktualizovať? 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ten akčný plán sa môže aktualizovať v podstate kedykoľvek. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, pán primátor, tak si sadneme aj s Petrom Marušincom, dobre? 

A prejdeme si to, dobre? 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Nebolo by možné to doplniť? My sme v štádiu toho najvyššieho stupňa 

projektovej dokumentácie, ktorá je hotová a máme vydané územné 

rozhodnutie, o tom som taktiež informoval a v podstate sme sa pustili 

teraz do vysporiadavania majetkovoprávnych vzťahov. Čiže my to vieme 

dodať akože obratom, ak by som mohol poprosiť, možno teda predniesť 

tiež návrh, ako čítal aj pán predseda, vlastne Komisii dopravnej, 

na doplnenie tohto materiálu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Treba to dať písomne. A išlo to teda na všetky mestá, to išlo v kraji, 

pripomienky, tento materiál?  

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Áno. Určite. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Je možné, že to niekde nepostrehli u nás, alebo že sa niečo takéto 

vyskytlo, to ja samozrejme preverím, ale keďže som tu teraz a zachy- 

til som túto informáciu, tak za mňa by bolo akože škoda, aby tam 

projekt, ktorý je v takomto štádiu rozpracovanosti a vyvinulo sa      

na to už veľa úsilia, myslím si, že by prispel výrazným spôsobom      

k zlepšeniu tej dopravnej situácie. Jedná sa naozaj o prepojenie 

dvoch miest, dvoch katastrov, nie je to dlhý úsek, tá predpokladaná 

hodnota zákazky dnes na tú prvú časť je tam niekde okolo 1,86 milióna 

eur, dokonca, čo sa výrazne podarilo znížiť oproti tým predpokladaným 

návrhom, ktoré tam boli predtým, také veľkorysejšie. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, Rado viete to tam doplniť, alebo nie? 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ja si myslím, že ten projekt, pokiaľ sa zadefinuje teraz tu            

na zastupiteľstve názov toho projektu. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, prerušujem tento bod, pán primátor. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

A idem to pripraviť, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Keď ste nám to nezaslali vtedy, keď ten bod bol pripomienkovaný, to 

je na škodu a teraz to choďte teda pripraviť niekde, dobre? 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Dobre, ďakujem, tak ja ho pripravím a hneď Vám to prinesiem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Malo to byť pripravené už dávnejšie do toho materiálu.  

    Pozn.  pokračovanie na strane 44. 

 

 

11. Zámer vytvorenia spoločného Organizátora integrovaného 

dopravného systému TSK a ŽSK s pracovným názvom „IDS Sever,“ 

a to pripojením sa do už fungujúceho ID ŽK. 

     Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, prerušujem tento bod číslo 10., diskusiu o tomto bode, 

prejdeme k bodu číslo 11.. Potrebujem to písomne, ten pozmeňujúci 

návrh, teda doplňujúci návrh.  

Bod číslo 11. Zámer vytvorenia spoločného Organizátora IDS TSK a ŽSK 

s pracovným názvom „IDS Sever“ a to pripojením sa do už fungujúceho 

Integrovaného dopravného systému Žilinského kraja. Predkladá Rado 

Hladký. Nech sa páči. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ďakujem pekne za slovo. Čiže na základe Strategického plánu rozvoja 

dopravnej infraštruktúry Slovenskej republiky, ako aj na základe 

nového zákona č. 332 o verejnej osobnej doprave je zámerom vytvorenie 

spoločného Organizátora integrovaného dopravného systému TSK          

a Žilinského samosprávneho kraja s pracovným názvom IDS Sever, a to 

pripojením sa do už fungujúcej spoločnosti Integrovaná doprava 

Žilinského kraja, a to od 1. 1. 2025. Zapojenie TSK do ID ŽK prinesie 

viaceré benefity v rámci verejnej osobnej dopravy. Jedná sa najmä 

o zavedenie pravidelnej taktovej dopravy, vytvorenie zónovej tarify, 

zrýchlenie hromadnej dopravy, efektívnejšie vynakladanie finančných 

prostriedkov a vlastné dispečerské riadenie, atď.. 

Na základe vzoru zo Žilinského samosprávneho kraja navrhujeme použiť 

rovnaký model, tzn., že nového integrátora IDS Sever budú vlastniť 

obidva samosprávne kraje a krajské mestá. Ostatné mestá, ktoré 

prevádzkujú mestskú hromadnú dopravu, budú do procesu integrácie 

postupne zapojené formou zmluvy o spolupráci so samotným organi-

zátorom IDS. V rámci toho materiálu bolo aj navrhnuté prerozdelenie 

podielov, ktoré samozrejme môže byť zmenené, ale zase je to podľa 

vzoru také, ako funguje v Žilinskom kraji, čiže samosprávne kraje 

by mali podiely 35% a krajské mestá 15%. Predpokladaná prevádzka 

integrovaného dopravného systému po zapojení TSK predstavuje na rok 

2025 približne, je tam nejaký návrh, ktorý sme samozrejme pripravili 
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s veľkou spoluprácou ID ŽK nejakých 212 000 EUR. Plus naviac je tam 

ešte vstup alebo príspevok do toho základného imania spoločnosti.    

V prípade  schválenia tohto zámeru následne prebehne dôkladná analýza 

zmluvných dokumentácií, ako aj postupné riešenie personálnych otá-

zok. V rámci plánovanej spoločnosti prebehnú výberové konania         

na druhého konateľa spoločnosti, ktorý bude zastupovať TSK a mesto 

Trenčín a takisto sa očakáva, alebo predpoklad je, že v rámci 

budúceho roka budú vybraní ďalší 3 zamestnanci, konkrétne by to mali 

byť dopravní technológovia, ktorí budú reálne vykonávať činnosť 

spojenú s postupnou integráciou. Následne do konca aktuálneho roka 

musí prebehnúť schvaľovací proces na jednotlivých zastupiteľstvách, 

či krajských miest, resp. samosprávnych krajov, kde okrem rozpočtu 

by mala byť schvaľovaná aj tzv. spoločenská zmluva, ktorou sa založí 

samotná spoločnosť s ručením obmedzeným, zatiaľ v pracovnom názve 

„Integrovaná doprava Sever“. Následne z tejto zmluvy bude vychádzať 

príkazná zmluva medzi samosprávnym krajom a integrátorom, medzi 

krajským mestom a integrátorom, kde budú definované konkrétne 

právomoci a kompetencie organizátora „IDS Sever“. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne za uvedenie tohto. Ja len doplním a potom 

otvoríme diskusiu k tomuto bodu. Aj dnes doobeda sme mali stretnutie 

s NADA, to je Národná dopravná autorita, ktorá vznikla zo zákona 

niekedy minulý rok, alebo pred dvoma rokmi?  

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Minulý rok ešte. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tak minulý rok. A tá bude mať zas na starosti proste zjednocovať tie 

veci, aj pozerať na to, aby sa tie dopravné výkony, nielen v RAD-ke 

(RAD, teda Regionálna autobusová doprava), MHD, prípadne železnice, 

atď., aby to malo nejakú hlavu a pätu, a oni budú vlastne integrovať 

a chcú vytvoriť jeden celoslovenský lístok, cestovný lístok, ktorý 

budú môcť občania využívať v rámci celého Slovenska. A ja som sa ich 

tiež pýtal, že, lebo my sme do tej IDS-ky moc teda nechceli ísť 

medzi tými prvými krajmi, tú IDS-ku majú vlastne, takto mať 4 kraje, 

4 IDS-ky majú vzniknúť regionálne: trnavská, Bratislavský kraj tí 

majú, Košice, Prešov vlastne tiež už funguje,  

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

IDS Východ. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je zas východ, toto je IDS Sever, v Žiline to už určitú dobu 

funguje medzi mestom, krajským mestom a Žilinským samosprávnym 

krajom, a teda my sa chceme k nim pridať a moja otázka dnes bola 

tiež, že či sa to teda oplatí, keď oni idú robiť ten jednotný cestovný 

lístok celoslovenský, atď., a tam zo zákona má tá NADA vlastne oveľa 

viac kompetencií a práveže privítali, aby sme aj my vstúpili do tejto 

IDS-ky Sever, čiže do tej s. r. o., to je eseročka, že? Podotýkam, 

panie poslankyne, páni poslanci, že dnes budeme hlasovať o zámere, 

iba vstúpiť tam, potom tie ostré zmluvy, atď., prídu na tých 

jesenných zastupiteľstvách, aby sme teda od 1. januára boli teda tým 

akcionárom v tejto eseročke IDS Sever, spolu s Mestom Trenčín. Tam 

už tuším zastupiteľstvo prebehlo, páni poslanci. Milo, neviem, už 
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ste mali, v zastupiteľstve ste to schválili tiež ten zámer vstupu 

do tejto IDS-ky Sever. A možnože by si, Rado ešte mohol povedať, že 

koľko to asi bude stáť, predpokladané náklady ročné a ak sú z toho 

aj nejaké výnosy, nech sa páči. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Áno, ako som spomínal, že tie náklady budú predstavovať na ten rok 

2025, sú odhadované niečo cez 200 000, plus, 212 000 a plus... 25, 

pardon, tak sa ospravedlňujem. Čiže pre rok 2025 to budú náklady 

212 000 zhruba, plus ten vstup do toho základného imania je tam 32,5 

tisíc navrhované podľa toho podielu, že by sme mali tam mať 35-

percentný podiel.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Potom tie ostatné miesta, ako je napr. Považská Bystrica, 

Partizánske, s ktorými máme zmluvu, Prievidza, atď., čiže oni budú 

do toho vstupovať na základe nejakého partnerstva, alebo nejakých 

zmlúv... 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Áno, budú, tam tá spolupráca bude fungovať na báze zmluvy o spolu-

práci. V podstate aj nasledujúci bod, ktorý predkladám, je Zmluva     

o spolupráci s mestom Považská Bystrica, kde jedno z ustanovení tej 

zmluvy hovorí o tom, že táto zmluva bude platiť do času, dokedy 

teoreticky, teda, ak by od 2025-teho vznikol tento integrátor, tak 

následne tú integráciu, resp. tú zmluvu o spolupráci nahradí ten 

integrátor, čiže integrátor bude uzatvárať zmluvy o spolupráci        

s jednotlivými mestami a na základe toho postupne budú vytvárať tie 

integrované územia a bude sa integrovať mestská a prímestská doprava 

na území mesta. Čiže tie zmluvy o spolupráci, ktoré máme platné        

s mestom Trenčín, s mestom Partizánske a teoreticky po dnešnom 

zastupiteľstve aj s mestom Považská Bystrica, tak to je ako keby 

taký prvý krok a ako som sa aj s kolegom z ID ŽK dneska rozprával, 

tak sám povedal, že vlastne je to ako keby, o to jednoduchšie sa 

bude potom ako keby uzatvárať tá zmluva o spolupráci medzi tým 

integrátorom a tým samotným mestom. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, potom napr. aj mesto Prievidza, ktoré má MHD-čku, s nimi 

nemáme zmluvu, to tiež bude robiť ten integrátor.  

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

To už bude úloha toho integrátora.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Napr. s mestom Prievidza a s ďalšími, ktorí majú, možno nejaké mesto 

Púchov, tam má 3 Jašterky, a tak. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Mesto Púchov, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Neviem, či Nové Mesto malo nejakú MHD-čku, 2 autobusy, 1 dokonca, 1 

drahý. Takže, takže tá IDS Sever by to mala toto celé vyriešiť, hej? 

V budúcnosti. Dobre, toľko asi. Nech sa páči ďalší do diskusie          

k bodu číslo 11., čiže je to len zámer, aby sme do tej IDS-ky 

vstúpili. Posledný kraj, ktorý sme nejako teda otáľali. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a Rado, v tom uznesení je 

teda čo? Že „berie na vedomie“ alebo „schvaľuje“ postup?  
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Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Schvaľuje zámer vytvorenia spoločného organizátora Integrovaného 

dopravného systému TSK a ŽSK s pracovným názvom „IDS Sever“, a to 

pripojením sa do už fungujúceho IDS ŽSK. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujeme veľmi pekne, uzatváram diskusiu a budeme hlasovať     

o návrhu uznesenia tak, ako ho prečítal pán Hladký teraz. Nech sa 

páči, hlasujeme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5. 

Uznesenie k bodu číslo 11. sme schválili.  

 

U z n e s e n i e číslo 333/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

 

12. Návrh na uzatvorenie Zmluvy o spolupráci pri zabezpečení 

prepravy cestujúcich na časti územia mesta Považská Bystrica 

spojmi regionálnej autobusovej dopravy medzi Mestom Považská 

Bystrica, Dopravným podnikom mesta Považská Bystrica, Tren- 

čianskym samosprávnym krajom a dopravcom SAD Trenčín, a.s.. 

Predkladal: Mgr. Radovan Hladký – vedúci Odboru dopravy 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Prejdeme k bodu číslo 12., už k spomínanej 

zmluve s tou malou IDS-kou medzi TSK a mestom Považská Bystrica. 

Nech sa páči. 

Mgr. Radovan Hladký (vedúci Odboru dopravy)  

Ďakujem pekne za slovo. Dovoľte, aby som predložil materiál, ktorého 

cieľom je uzatvorenie Zmluvy o spolupráci pri zabezpečení prepravy 

cestujúcich na časti územia mesta Považská Bystrica, spojmi 

Regionálnej autobusovej dopravy (RAD) medzi Mestom Považská Bystrica 

a Dopravným podnikom mesta Považská Bystrica, Trenčianskym samo-

správnym krajom a dopravcom SAD Trenčín. Táto spolupráca medzi 

jednotlivými objednávateľmi sa vlastne osvedčila aj z minulosti, kde 

boli viackrát zaznamenávané rasty prepravených cestujúcich na tých 

spoločných dopravných územiach. Vzhľadom na skutočnosť, že tie 

cenníky tej tarify regionálnej dopravy a MHD nie sú jednotné, zmluvné 

strany si budú prostredníctvom refundácie doplácať úbytok tržieb 

z cestovného, spôsobený rozdielnymi tarifami, tým rozdielom tej 

tarify mestskej a prímestskej, resp. regionálnej dopravy. Účinnosť 

zmluvy je navrhovaná od 1. 8. 2024. Po dohode teda s Dopravným 

podnikom a mestom Považská Bystrica boli vytypované trasy a mestské 

časti, ktoré sú v podstate aj dnes významnou mierou obsluhované 

spojmi RAD. Medzi tieto mestské časti, teda berieme to ako prvú fázu 

spolupráce, patria najmä časť mestská Orlové, Považské Podhradie, 

Šebešťanová, Podvažie, lávka Považská Teplá a Vrtižer s tým, že teda 

ďalšie časti mesta budú rozšírené na základe dodatku, resp. už         

na základe spolupráce toho integrátora v spolupráci s mestom, resp.      
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s Dopravným podnikom mesta Považská Bystrica. Ako som spomínal, 

zmluva je uzatváraná na dobu určitú, teda od 1. 8., a to na obdobie, 

pokiaľ bude pre TSK dopravu vykonávať aktuálny dopravca. A takisto, 

ako som spomínal, doba platnosti tejto zmluvy zároveň končí aj dňom 

nadobudnutia účinnosti zmluvy o spolupráci medzi budúcim integrá-

torom a Dopravným podnikom mesta Považská Bystrica. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán primátor 

Janas, nech sa páči. 

doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD. (poslanec)  

Ďakujem. Vážené kolegyne, kolegovia, pán predseda. Dovoľ mi, aby som 

požiadal o podporu tohoto bodu a zároveň sa chcem aj tebe osobne 

poďakovať za to, že si do toho vstúpil. My sme sa o takúto integráciu 

dlho snažili, ale narážalo to vcelku na taký nie úplný súhlas v SAD-

ke a po našom rozhovore si sľúbil, že sa do toho zaangažuješ            

a myslím, že výsledok sa veľmi rýchlo dostavil a máme dneska            

na stole návrh prvej spoločnej integrácie, ktorá pomôže obidvom. 

Obidvaja sme chodili na tej istej trase často 5-10 minút po sebe     

a vozili sme poloprázdne autobusy, ak by k tomuto neprišlo, museli 

by sme ich asi jeden aj druhý zrušiť takýmto spôsobom. Vy, keďže 

máte dlhšie trasy, preberiete našich cestujúcich, my veľmi radi tie 

zľavy aj ďalšie straty prípadne doplatíme tak, aby sme aj my tým 

pádom mohli mať túto trasu obslúženú. A zároveň, keď sme si to 

pozerali, tak tá doba, o ktorú sa natiahne cestovanie tým cestujúcim, 

ktorí možno cestujú z väčšej diaľky, nie je nikdy dlhšia ako 3-5 

minút, takže to je úplne akceptovateľné a verím, že to je aj dobrý 

taký základ pre budúcnosť. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže jedná sa už vlastne o takúto tretiu zmluvu, 

ktorá bude dnes schválená, prvé bolo mesto Trenčín, potom Partizánske 

a dnes Považská Bystrica. Prievidzu ešte nemáme, ale to už asi 

necháme na toho integrátora, ktorý to bude už riešiť potom             

so samotným mestom Prievidza. Ešte niekto, prosím vás, do diskusie? 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať      

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 12.. Nech sa páči, hlasujme. 

  

ZA: 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4 poslan-

ci, uznesenie k bodu číslo 12. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e číslo 334/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

 

13. Návrhy na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projek-

tov v rámci európskych štrukturálnych a investičných fondov. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja požiadam teraz Jožka Trstenského, aby mohol pokračovať a pred-



33 

 
ložiť bod číslo 13., nech sa páči. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, poprosím pani Lamačkovú, aby uviedla tento bod číslo 13.. 

Môžeme to prejednať naraz, že?  

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region.rozvoja)  

Podľa mňa, áno. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Súhlasíte, že? 

(Áno.) 

 

13. 

a) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projektu 

v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom „Vytvorenie 

regionálnej analýzy a regionálnych partnerstiev s cieľom 

identifikovania potrieb a lokalít vhodných na území TSK". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Dovoľte mi teda predložiť v bode 13. 

Návrhy na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projektov       

v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027. V bode 13. a) ide o projekt 

s názvom Vytvorenie regionálnej analýzy a regionálnych partnerstiev 

s cieľom identifikovania potrieb a lokalít vhodných na území TSK. 

Projekt predložilo Krajské centrum voľného času (KCVČ) v Trenčíne. 

Projekt bol už aj sprostredkovateľským orgánom, ktorým je Minis-

terstvo práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky (MPSVR 

SR) schválený. Cieľom projektu je zabezpečenie regionálnej analýzy 

o mladých ľuďoch v situácii NEET, teda v situácii, kedy mladý človek 

v rozmedzí 15 - 30 rokov nie je v systéme vzdelávania, nie je 

zamestnaný, ani neabsolvuje žiadnu rekvalifikáciu. Analýza sa stane 

podkladom pre vznik formálnych regionálnych partnerstiev, tvorbu 

regionálneho akčného plánu a identifikáciu lokalít na území TSK, kde 

vzniknú jednotné kontaktné miesta pre mladých, teda centrá pre prácu 

s mládežou. Krajskému centru voľného času tým pádom pribudnú 2 

zamestnanci, ktorí budú platení plne z tohto projektu a budú sa 

zaoberať prácou s týmito mladými ľuďmi, ktorých by sa mohla situácia 

NEET dotknúť. Celkové oprávnené náklady projektu sú vo výške 

346.967 EUR, spolufinancovanie vo výške 8 % je vo výške 

27.757,36 EUR. Financovanie projektu sa predpokladá v roku 2024        

a 2025.    

V bode b.) ide o projekt s názvom... 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Mením, Martinka, mením. Otvoríme diskusiu k tomuto, keďže ide o dosť 

peňazí, takže otvoríme diskusiu. Nech sa páči, kto sa hlási           

do diskusie? Nikto, tak budeme hlasovať, dobre? Poprosím, pripravte 

hlasovanie. Hlasujte. 

 

ZA: hlasovalo 26 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 

7, uznesenie bolo schválené. Budeme pokračovať bodom 13. b). 

 

    U z n e s e n i e  číslo 335/2024 
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    (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice). 

 

13. 

   b) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projektu  

      v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom "Čistý vodík  

      – verejná autobusová doprava v TSK". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

V bode 13. b) ide o projekt s názvom Čistý vodík - verejná autobusová 

doprava v TSK, ktorý bol predložený na financovanie z Fondu           

na spravodlivú transformáciu, v rámci špecifického cieľa Umožnenie 

regiónom a ľuďom riešiť dôsledky v sociálnej, hospodárskej a en- 

vironmentálnej oblasti, ako aj v oblasti zamestnanosti spôsobené 

transformáciou smerom k energetickým a klimatickým cieľom únie. 

Predmetom projektu je obstaranie 10 elektrických autobusov s pali-

vovými článkami - vodíkových autobusov, ktoré sa stanú súčasťou 

vozidlového parku zabezpečujúceho verejnú osobnú dopravu v regióne 

hornej Nitry, konkrétne prímestskú autobusovú dopravu (PAD)          

na vybraných desiatich linkách. Projekt bude realizovaný ako pilotný 

projekt pre overenie možnosti vytvorenia podmienok pre bezemisnú 

dopravu na báze vodíka s využitím lokálnych  a regionálnych zdrojov 

pre odstránenie závislosti od fosílnych palív a zlepšenie kvality 

ovzdušia. Využitie vodíkových autobusov obstaraných v rámci projektu 

je plánované na vybraných linkách  v rámci regionálnej autobusovej 

dopravy TSK v okresoch Prievidza a Partizánske. Predpokladaný 

priemerný počet cestujúcich na vybraných trasách je ročne viac ako 

52 000 cestujúcich a celkový nájazd za rok spolu na všetkých trasách 

je viac ako 774 000 km. Obstaraných bude 10 autobusov s pohonom       

na vodík, homologizovaných na použitie pre PAD, zároveň autobusy 

musia byť zaradené do kategórie M3 a zároveň zaradené podľa predpisov 

Európskej hospodárskej komisie OSN číslo 107 do triedy 2. Vozidlá 

musia zároveň spĺňať všetky požiadavky na dodržiavanie horizon-

tálneho princípu nediskriminácie, čiže musia obsahovať všetky prvky 

pre cestujúcich s obmedzením pohybu, so zrakovým aj sluchovým 

postihnutím. Obstarané autobusy budú súčasťou vozového parku 

dopravcu v rámci zabezpečenia služby vo verejnom záujme, čo je 

zabezpečené aj v podmienkach verejného obstarávania na poskytovateľa 

tejto služby. Ročne očakávame úsporu 494 ton emisií z týchto 

autobusov. Celkové oprávnené náklady projektu sú 10.416.007,02 EUR. 

Žiadaná výška NFP je v rovnakej výške, pre tento typ žiadostí sa 

nevyžaduje spolufinancovanie. Realizácia projektu je plánovaná        

na roky 2024 - 2026. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Nikto sa nehlási do roz-

pravy, budeme hlasovať, poprosím o hlasovanie. 

 

ZA: hlasovalo 26 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 

7. Uznesenie bolo prijaté.  
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    U z n e s e n i e  číslo 336/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

13. 

   c) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projektu  

      v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom "Zníženie  

      energetickej náročnosti SOŠ technickej Dubnica nad Váhom". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Prosím bod 13. c). 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

V bode 13. c) ide o projekt Zníženie energetickej náročnosti Strednej 

odbornej školy technickej Dubnica nad Váhom, ktorý bol predložený 

do Programu Slovensko v rámci priority Energetická efektívnosť        

a dekarbonizácia. Projekt bude realizovaný na Strednej odbornej 

škole technickej na Bratislavskej ulici v Dubnici nad Váhom. Jeho 

hlavným cieľom je zlepšenie energetickej hospodárnosti budov, 

slúžiacich pre vzdelávacie potreby, ktorý bude dosiahnutý pros-

tredníctvom stavebných úprav, navrhnutých v projektovej dokumen-

tácii. Ide o komplexné zateplenie obvodových stien, výmenu, výplní 

otvorov, zateplenie, výmenu strešnej krytiny a ďalšie opatrenia, 

ktoré smerujú k maximálnym úsporám. Po realizácii projektu očakávame 

úsporu primárnej energie vo výške 59 %, v rámci nastavení výzvy je 

teda pre tento projekt potrebné spolufinancovanie do výšky 5% z cel-

kových oprávnených výdavkov projektu, ktoré sú 2.874.551,62 EUR. 

Povinné spolufinancovanie vo výške 5 % je 143.727,58 EUR. Žiadosť     

o nenávratný finančný príspevok bola predložená 17. mája 2024. 

Realizácia projektu je plánovaná na roky 2024 - 2025. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, otváram rozpravu. Nikto sa nehlási do rozpravy, poprosím     

o hlasovanie. 

 

ZA: hlasovalo 25 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 

8. Uznesenie bolo prijaté. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 337/2024 

(obsah uznesenia viď príloha     

 tejto zápisnice). 

 

13. 

   d) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projektu  

      v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom "Modernizácia  

      odborného vzdelávania na hornej Nitre – SOŠ Nováky". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Prosím bod 13. d). 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

V bode 13. d) ide o projekt s názvom Modernizácia odborného 

vzdelávania na hornej Nitre, Stredná odborná škola (SOŠ) Nováky, 
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ktorý bol predložený v rámci Programu Slovensko v priorite Fond       

na spravodlivú transformáciu. Cieľom projektu je prostredníctvom 

zatraktívnenia priestorov, modernizáciou vybavenia odborných praco-

vísk a učební a kvalitným vzdelávaním odborných pedagogických 

zamestnancov zabezpečiť zvýšenie kvality a odbornosti výukového 

procesu školy, rovnako aj zvýšiť atraktivitu školy pre končiace 

ročníky základných škôl. Stavebné úpravy budú realizované v budove 

A, teda v hlavnej budove SOŠ Nováky, pričom budú realizované 

rekonštrukčné práce v interiéroch, úprava dispozície pre zabez-

pečenie pohybu imobilných osôb, zdravotechnická inštalácia, rekon-

štrukcia vykurovania a ďalšie stavebné úpravy. V rámci projektu bude 

obstarané nové vybavenie pre pracoviská robotiky, učebňu práce        

s plastmi, učebňu virtuálnej reality, učebňa elektrodielne a ďalšie 

pracoviská, zamerané na odborné vzdelávanie. Súčasťou projektu je 

vzdelávanie 10 pedagogických zamestnancov, výlučne učiteľov 

odborných predmetov. Celkové oprávnené náklady projektu sú vo výške 

3.723.555,89 EUR, povinné spolufinancovanie vo výške 8 % predstavuje 

sumu 297.884,47 EUR. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok bola 

predložená 31. mája 2024. Realizácia projektu je plánovaná na roky 

2024 - 2026. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Nikto nie je prihlásený, 

poprosím o hlasovanie. 

 

ZA: hlasovalo 29 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 

4. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté. 

 

  U z n e s e n i e  číslo 338/2024 

       (obsah uznesenia viď príloha  

             tejto zápisnice). 

 

13. 

   e) Návrh na zabezpečenie realizácie a spolufinancovania projektu  

      v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 s názvom "Modernizácia   

      odborného vzdelávania na hornej Nitre – OA Prievidza". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Poprosím o bod 13. e). 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

V bode 13. e), ide o projekt s názvom Modernizácia odborného 

vzdelávania na hornej Nitre, Obchodná akadémia Prievidza, rovnako 

predložený v operačnom Programe Slovensko v rámci priority Fond      

na spravodlivú transformáciu. Predmetom projektu je opätovne 

modernizácia ako fyzického prostredia, tak aj materiálneho vybavenia 

a kvality vzdelávania v OA Prievidza, kde súčasťou projektu sú 

stavebné úpravy v budove A, vrátane komplexnej rekonštrukcie 

interiérov a vybudovania interiérového výťahu. Ďalej bude 

materiálno-technickým vybavením zariadených 20 učební a miestností, 

vrátane komunitného centra a kreatívneho centra, bude obstarané nové 

vybavenie pre 3 učebne odbornej praxe, bude vybavených ďalších 9 
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kmeňových učební a 3 jazykové učebne. V rámci projektu bude vytvorená 

učebňa pre vedu, technológiu, inžinierstvo, umenie a matematiku. 

Ďalej bude škola vybavená novým nábytkom a IKT vybavením. Súčasťou 

projektu je aj vzdelávanie 12 pedagogických zamestnancov odborných 

predmetov v práci s technológiami a v najnovších trendoch sektora. 

Celkové oprávnené náklady projektu sú vo výške 2.967.354,33 EUR, 

povinné spolufinancovanie vo výške 8 % predstavuje sumu 

237.388,35 EUR. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok bola 

predložená 31. mája 2024. Realizácia projektu je plánovaná na roky 

2024 - 2026. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem, otváram rozpravu k predloženému bodu. Nech sa páči. Nikto 

nie je prihlásený, poprosím o hlasovanie. 

 

ZA: hlasovalo 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 

5. Konštatujem, že uznesenie bolo prijaté.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 339/2024 

    (obsah uznesenia viď príloha  

tejto zápisnice). 

 

 

14. Návrh na schválenie navýšenia rozpočtu a spolufinancovania 

projektu „Podpora zamestnateľnosti v regióne horná Nitra II“. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková - vedúca Odboru region. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Prejdeme k bodu 14., nech sa páči. Predkladá pani inžinierka 

Lamačková. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Ďakujem veľmi pekne. Dovoľte mi predložiť v bode číslo 14. Návrh     

na schválenie navýšenia rozpočtu a spolufinancovania projektu 

Podpora zamestnateľnosti v regióne horná Nitra II.. Ide o pokra-

čovanie národného projektu zameraného na zvýšenie zamestnateľnosti 

končiacich zamestnancov baní. V rámci projektu bolo pôvodne 

schválených ako účastníkov 620 zamestnancov Hornonitrianskych (HN) 

baní Prievidza a 80 zamestnancov Slovenských elektrární. Vzhľadom         

na zmeny v záujme a nárast záujmu zamestnancov zo strany HN baní 

Prievidza bol finálny počet účastníkov zvýšený na 800 a úmerne         

k tomu bol aj zvýšený celkový rozpočet národného projektu 

z 12.355.796,- EUR na spolu 14.410.388,- EUR. Z toho rozpočet TSK  

po navýšení predstavuje 2.219.811,10 EUR, z toho povinné spolufinan-

covanie je vo výške 177.584,89 EUR. Pôvodne schválená výška povin- 

ného spolufinancovania za TSK bola vo výške 168.117,95 EUR. Čiže ide 

o navýšenie zhruba o 9.400,- EUR. Zvýšenie rozpočtu TSK sa dotýka 

zvýšenia počtu účastníkov, ktorým sú preplácané výdavky na kurzy, 

rekvalifikačné kurzy odborné alebo kurzy mäkkých zručností,          

na ktorých sa TSK podieľa spolufinancovaním vo výške 8 %, a rovnako 

ide o výdavky spojené s administráciou projektu, teda náklady         

na projektový tím na Úrade TSK. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za otvorenie tohto bodu, bod číslo 14.. Otváram 

diskusiu k bodu číslo 14., nech sa páči. Tam sme len navyšovali      

na základe požiadavky vlastne HN baní sa zvýšilo o 100, že? 

A Elektrárne Nováky zas kleslo, počet tých na 45. Vlastne aj tá 

štátna pomoc, asi, tá je schválená? To je v poriadku? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Tá je schválená, hej. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Už to ide vlastne len teda cez naše zastupiteľstvo. O koľko sa jedná 

peňazí navyše? 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Nejakých 9.400,- eur. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

9.400,- EUR, TSK ako spolufinancovanie. Nech sa páči, otváram 

diskusiu k bodu číslo 14.. Aj si Martina hovorila, že v akom stave 

sú teraz tie rekvalifikácie, koľko už skončilo, koľko neskončilo. 

By si mohla informovať panie poslankyne a pánov poslancov. Takže 

dobre, dívaš sa. Je toho veľa. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Je toho veľa tých účastníkov aktuálne. Je viac ako 720 s tým, že od 

1. júla nastúpili nejakí ďalší účastníci, od 1. augusta očakávame 

ďalších zhruba 15. Už potom ku koncu roka, keďže účasť v projekte 

musí byť ukončená do 31. decembra 2024, tak už neočakávame ďalší 

nárast účastníkov. Celkovo sa predpokladá, že sa dosiahne zhruba 750 

účastníkov projektu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem. Ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom 

číslo 14., Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5. Uznesenie 

k bodu číslo 14. sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 340/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Chcem poďakovať aj pánovi podpredsedovi        

za tých 5 bodov v bode číslo 13., ktoré sme tiež schválili. 

 

 

15. Informatívna správa o plnení Programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja 2013 

-2023 k 31.12.2023 a o plnení Programu hospodárskeho rozvoja 

a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja 2022 

-2030 k 31.12.2023. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 15., ten opätovne predkladá Martina Lamač-

ková, a to je Informatívna správa o plnení PHRSR TSK 2013 - 2023    

a o plnení Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK 

2022 - 2030 k 31. decembru 2023. Tak Martina, nech sa páči, ak by 

si mohla povedať aj to, prečo je ten názov taký dlhý. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Ďakujem ešte raz veľmi pekne za slovo. V tomto bode, resp. v tejto 

informatívnej správe vyhodnocujeme plnenie dvoch dokumentov. V prvej 

časti je to Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na roky 2013 - 2023, ktorý bol schválený 

Zastupiteľstvom TSK v roku 2015 a vlastne k 31. decembru 2023 

vypršala jeho platnosť, čiže ide o záverečné vyhodnotenie plnenia 

tohto materiálu. Zmenou metodiky zo strany Ministerstva investícií, 

regionálneho rozvoja a investícií a informatizácie Slovenskej 

republiky (MIRRI SR) bol zmenený názov povinného strednodobého 

plánovacieho dokumentu samosprávneho kraja na Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja, čiže v druhej časti vyhodnocujeme 

plnenie Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja TSK 

kraja na roky 2022 - 2030, ktorý bol schválený Zastupiteľstvom TSK 

26.9.2022. PHSR do roku 2023, ktorý teda vyhodnocujeme poslednýkrát, 

môžeme považovať z veľkej časti za úspešne naplnený. V prioritnej 

osi 1. Rozvoj inovácií a podnikateľského prostredia, sú všetky 

ukazovatele prevažne splnené. Tu, v týchto bodoch nevie TSK nesplnené 

ukazovatele ovplyvniť, resp. ovplyvniť ich plnenie. Ide najmä         

o ukazovatele typu Výdavky podnikov na výskum a vývoj, resp. Počty 

zamestnancov v oblasti výskumu a vývoja, toto je naozaj mimo 

pôsobnosti TSK. Napriek tomu môžeme konštatovať, že prevažná väčšina 

ukazovateľov bola splnená. V prioritnej osi 2. Rozvoj udržateľnej 

infraštruktúry v rámci ciest, boli všetky ukazovatele splnené, 

prípadne prekročené. 

V rámci verejnej osobnej dopravy boli rovnako takmer všetky 

ukazovatele splnené až prekročené, nesplnený bol jediný ukazovateľ 

a síce počet prepravených osôb, kde došlo teda k vysokému ovplyv-

neniu pandémiou Covid, kedy výrazne poklesli počty prepravených 

cestujúcich. V rámci nemotorovej dopravy vykazuje väčšina ukazo-

vateľov nesplnené hodnoty. Ide hlavne o súvislosť s procesmi 

verejného obstarávania (VO) a s procesmi hodnotenia a uzatvárania 

zmlúv z Plánu obnovy a odolnosti, kedy projekty, ktoré by dosiahli 

tieto merateľné ukazovatele, zatiaľ neboli vďaka týmto procesom 

realizované. V prioritnej osi 3. Ľudské zdroje, v rámci všeobecných 

údajov o miere nezamestnanosti, o resp. o miere zamestnanosti           

a o počte nezamestnaných osôb sa podarilo TSK dosiahnuť podstatne 

lepšie výsledky, ako bolo očakávané. V ďalších ukazovateľoch však 

evidujeme absenciu údajov, ktoré neboli zo strany ÚPSVaR poskyt-

nuté, resp. nie sú dostupné na stránkach Štatistického úradu, a preto 

ich nie je možné všetky vyhodnotiť. V prioritnej osi 4. Kvalita 

verejných služieb v oblasti sociálnej sme vlastne dokázali 

vyhodnotiť iba údaje za TSK, zber údajov od obcí bol tak, ako to 

bolo v predchádzajúcich rokoch, neúspešný a teda vyhodnotili sme 

údaje za TSK, kde môžeme považovať ukazovatele za splnené.  
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V oblasti školstva sú rovnako všetky ukazovatele prevažne splnené, 

až prekročené. Nesplnená je však úspešnosť v testovaní 9, a to          

v oboch oblastiach, či je to slovenský jazyk alebo matematika.  

V oblasti zdravotníctva sú ukazovatele prevažne splnené, resp. chýba 

málo do splnenia, rovnako situácia bola ovplyvnená pandémiou Covid. 

V oblasti kultúry sú všetky ukazovatele prevažne nesplnené, keďže 

boli viazané najmä na vytvorenie Kreatívneho centra, ktoré TSK 

nevytvoril, a tým pádom sme nedokázali ukazovatele plniť.  

V prioritnej osi 5. Životné prostredie sú takmer všetky ukazovatele 

splnené, resp. prekročené, ich plnenie je však čisto   v kompetencii 

Ministerstva životného prostredia Slovenskej republiky (MŽP SR). 

Celkovo teda je možné považovať naplnenie Programu hospodárskeho      

a sociálneho rozvoja TSK do roku 2023 za úspešné. Program 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja od roku 2022 do 2030 je 

v oblasti merateľných ukazovateľov zmenený, vyhodnocovanie niekto-

rých ukazovateľov je štandardné, rozdiel medzi východiskovým stavom 

a očakávaným stavom, niektoré ukazovatele sledujú len trendy            

a niektoré ukazovatele sú čisto štatistické, teda nevyhodnocuje sa 

podľa nich plnenie, ale len preukazujú skutočný stav. Vzhľadom        

na to, že takmer všetky opatrenia, ktoré sú predmetom PHRSR do roku 

2030 sú naviazané na financovanie z Plánu obnovy a odolnosti 

Slovenskej republiky, resp. z Programu Slovensko, neboli doposiaľ 

zrealizované žiadne opatrenia a teda prvý odpočet reálne zreali-

zovaných opatrení a reálny odpočet plnenia merateľných ukazovateľov 

bude až takto o rok. Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie oboch týchto, alebo teda jednej 

Informatívnej správy o plnení dvoch PHSR TSK, toho starého, ktorý 

končil minulý rok a teda toho, ktorý začal 2022 a končí 2030. Pani 

poslankyne, páni poslanci, otváram diskusiu k tomuto bodu. Potom to 

uznesenie je jedno, že „berie na vedomie“ k obidvom materiálom. 

Ing. Martina Lamačková (vedúca Odboru region. rozvoja)  

Áno.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ak nikto, končím možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať      

o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené pod bodom číslo 15., nech sa 

páči. Je to Informatívna správa, ktorú berieme na vedomie, k obidvom 

obdobiam PHSR TSK. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5. Uznesenie 

k bodu číslo 15. sme schválili. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 341/2024 

         (obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 

 

 

16. Odpočet plnenia Koncepcie rozvoja sociálnych služieb Tren- 

čianskeho samosprávneho kraja do roku 2030 za rok 2023. 

Predkladala: PhDr. Elena Nekorancová– vedúca Odd. sociál. pomoci 
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Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz prejdeme ešte bod číslo 16. a potom sa vrátime k bodu číslo 

10., k Aktualizácii zásobníka PUM. Bod číslo 16. predkladá Elena 

Nekorancová, vedúca Oddelenia sociálnej pomoci, je to Odpočet 

plnenia Koncepcie rozvoja sociálnych služieb TSK do roku 2030         

za rok 2023. Nech sa páči, máš slovo.  

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Odd. sociálnej pomoci)  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka a pod-

predsedovia, panie poslankyne, poslanci, kolegyne, kolegovia. 

Dovoľte, aby som uviedla dokument Odpočet plnenia Koncepcie rozvoja 

sociálnych služieb TSK do roku 2030. Je to odpočet plnenia za rok 

2023. Koncepcia rozvoja sociálnych služieb bola schválená 

zastupiteľstvom v marci v roku 2022 a podľa údajov a prognóz o demo-

grafickom vývoji sme si stanovili 4 priority, ktoré každoročne 

odpočítavame. Tie priority sa týkajú - prvá:  

Reagovať na potreby občanov kraja, aby bola zabezpečená dostupnosť 

sociálnych služieb v súlade s potrebami občanov celého kraja. Takisto 

máme v pláne vytvoriť optimálnu sieť sociálnych služieb na podporu 

zotrvania občanov so zdravotným postihnutím, ale aj seniorov, v pri- 

rodzenom sociálnom prostredí, rešpektujúc regionálne kapacitné 

požiadavky, ale takisto podporovať aj špecifické cieľové skupiny, 

ako sú osoby s autizmom, Alzheimerovou chorobou alebo schizofréniou. 

Druhú prioritu máme: Prepojiť poskytovanie sociálnej a zdravotnej 

starostlivosti. Tretiu: Podporiť prepájanie sociálnych služieb        

a neformálnej, teda najmä rodinnej starostlivosti a štvrtú prioritu: 

Stabilizovať existujúcich poskytovateľov. Tak v roku 2023: 1. 

priorita - tam máme 1 opatrenie splnené, 1 nesplnené, 12 opatrení 

sa plní priebežne a 1 opatrenie je plnenie až od roku 2026. Nesplnené 

opatrenie je vlastne podpora subjektov vykonávajúcich opatrenie 

sociálnoprávnej ochrany a sociálnej kurately, nakoľko nebola na TSK 

doručená ani jedna žiadosť o takúto podporu, takže sme toto ani 

nedokázali splniť. Čo sa týka priority číslo 2. Prepojiť poskytovanie 

sociálnej a zdravotnej starostlivosti, tam máme to 1 opatrenie 

nesplnené, nakoľko sa nepodarilo zazmluvniť ošetrovateľskú starost-

livosť oproti predchádzajúcemu roku 2022 u žiadneho poskytovateľa    

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, takže v roku 2023 máme zazmluv-

nených 384 lôžok.  

Čo sa týka priority číslo 3. Podporiť prepájanie sociálnych služieb 

s neformálnou starostlivosťou, tam máme 1 opatrenie splnené, 1 

opatrenie sa plní priebežne a ďalšie opatrenie sa bude odpočítavať 

až za tento rok. Čo sa týka toho splneného opatrenia alebo teda 

podpory, aby som lepšie vyjadrila, čo to znamená podporiť prepájanie 

sociálnych služieb a neformálnej starostlivosti, vlastne je to 

vytvoriť podmienky poskytovať sociálne služby doma v prirodzenom 

prostredí a podporiť také druhy služieb, ako je napr. požičiavanie 

pomôcok alebo poskytovanie odľahčovacej služby, aby sme dokázali 

zabezpečiť pomoc aj osobám, ktoré sa o tieto osoby starajú. Čo sa 

týka 4. priority, tam máme 1 opatrenie splnené a 2 sa plnia 

priebežne. V priebehu roka 2023 sa začali realizovať aj aktivity na 

dosiahnutie jednotlivých cieľov, ktorých plnenie v časovom horizonte 
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je viac ako rokov, je to individuálne, a preto pri niektorých 

opatreniach je vyhodnotenie brané ako priebežné. Samozrejme, je tu 

aj súlad s Programovým rozpočtom a inými strategickými dokumentami 

TSK. Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto materiálu. Ja musím len dodať, 

že naozaj tie nové služby sociálne, ktoré poskytujeme cez naše 

zariadenia sociálnych služieb, sú veľmi vítané. Jedná sa teda o tú 

odľahčovaciu službu, ktorá tu už bola spomínaná, službu požičiavania 

pomôcok, či sú to tie rôzne postele, rôzne tie, keď sa ľudia znova 

učia chodiť, chodítka, atď.. Tak naozaj je to veľmi vítané a veľmi 

si to ľudia požičiavajú a chvália. Tak som rád, že v rámci tej 

koncepcie, že bola dobre nastavená, že ju držíme, že to ide,            

a na druhej strane chýbajú nám finančné prostriedky vlastne do týchto 

našich 24 zariadení sociálnych služieb, napriek tomu, že máme voľné 

kapacity v týchto zariadeniach, tak ich nedokážeme nejakým spôsobom 

obsadiť a v tom poradovníku je asi 247 ľudí, si mi hovorila. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Odd. sociálnej pomoci)  

Máme dnešný dátum 295 žiadostí. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dokonca 295 žiadostí. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Odd. sociálnej pomoci)  

Aj počet chýbajúceho personálu, aj počet ľudí na PN. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

60 ľudí, hej? 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Odd. sociálnej pomoci)  

60 ľudí a ďalších 87 k týmto chýbajúcim 60-tim je na PN-kách. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže my ak niečo neurobíme a to nás čaká na jeseň, tak nám to môže 

celé ľahnúť, s prepáčením, to poskytovanie sociálnych služieb a to, 

že nám chýba teraz koľko? 3,5 milióna, Renáta? 3,5 milióna na dani 

z príjmov fyzických osôb, tá prognóza nie je naozaj dobrá, takže nás 

bude čakať trošku taká ťažká jeseň aj v tom septembri, aj v tom 

novembri na tých zastupiteľstvách. My určite nebudeme nejako 

oddychovať teraz cez leto a budeme pripravovať riešenia, aj čo sa 

týka samotného zdravotníctva, sociálnych služieb a ďalších záleži-

tostí, aby sme potom mohli vôbec fungovať budúci rok a poskytovať 

aj tieto sociálne služby. Veľa ľudí nám odchádza do, teda hlavne 

tých opatrovateliek, do zdravotníckeho sektora. 

PhDr. Elena Nekorancová (vedúca Odd. sociálnej pomoci)  

Sestry nám odišli do zdravotníctva. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Sú lepšie platené ako v zariadeniach sociálnych služieb, takže        

na toto sa musíme teda pozrieť a pripraviť nejaké návrhy, čo s tým. 

Dobre, pani poslankyňa Novotná, nech sa páči, do diskusie asi, hej? 

Nech sa páči. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa)  

Ďakujem veľmi pekne. Vážený pán predseda, vážení prítomní, chcela 

by som poprosiť o podporu tohto bodu, pretože napriek tomu, že 

koncepcia a priority sú spracované veľmi dobre, vidíme obrovské 

problémy v tejto oblasti. Všetky už naznačil pán predseda. Je nám 
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všetkým zrejmé, že finančných prostriedkov je málo, ale pokiaľ 

nepristúpime k nejakým opatreniam, ráznym opatreniam, tak obávam sa, 

že nám celý sociálny systém zlyhá. 60 ľudí, ktorí chýbajú v tomto 

systéme, je alarmujúce číslo. A tak, ako som komunikovala s vedúcimi 

sociálnych zariadení, povedali, že nevládzu ďalší zamestnanci ťahať 

za tých, ktorí chýbajú, a aj preto je takáto vysoká miera práce-

neschopných zamestnancov. Poprosím skutočne, aby sme sa tejto 

kapitole venovali rovnako ako zdravotníctvu, prioritne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pani poslankyňa. Ešte niekto do diskusie k bodu 

číslo 16.? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie,          

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je predložený pod bodom 

číslo 16. a tam je, že „berieme na vedomie“, hej? Berieme na vedomie, 

tento Odpočet plnenia Koncepcie za rok 2023. Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 24 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 9, 

uznesenie k bodu číslo 16. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 342/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice) 

 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Vrátime sa, teraz neviem, pán poslanec, či už máš? Kde je pán 

poslanec Wolf? Vzadu? Vrátime sa k bodu číslo: 

 

 

10. Aktualizácia akčného plánu strategického dokumentu Plánu 

    udržateľnej mobility – príloha č. 1a Zásobník projektov – 

    tvrdé opatrenia 2024 - 2029. 

 

Pán poslanec, chcem sa spýtať, pán poslanec Wolf, či už máme ten 

pozmeňujúci návrh prekonzultovaný aj s právnym, aj s odborom dopravy? 

Tak poprosím, ak by ste ho mohli predniesť, vraciame sa naspäť        

do rozpravy. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Áno, ďakujem pekne, pán predseda. Ja som už pripravoval aj jeho 

vytlačenie, aby bol pripravený vlastne v tlačenej podobe na pred-

loženie, ale môžem ho prečítať aj v tej písanej.  

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom 

zasadnutí dňa 1. 7. 2024 prerokovalo a schvaľuje  

doplnenie prílohy číslo 1a Zásobníka projektov - tvrdé opatrenia 

2024 - 2029 v rámci Aktualizácie akčného plánu strategického 

dokumentu Plánu udržateľnej mobility o bod číslo 127 nasledovne: 

Druh:  cestná infraštruktúra 

Názov: Vybudovanie cesty III. triedy ako pokračovanie cesty číslo  

       III/1910 

Popis: jedná sa o vybudovanie cesty III. triedy, prepojenie dvoch  

       katastrálnych území mesta Nová Dubnica a Dubnica nad Váhom, 

       z dôvodu zlepšenia dopravnej situácie.  
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Náklady na projekt prvá etapa: 1,86 milióna 

Zdroj financovania: fondy Európskej únie, disponibilné zdroje TSK,  

                    vlastné zdroje mesta Dubnica nad Váhom a mesta  

                    Nová Dubnica. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, odôvodnenie už je, či nie? 

Pustite pána poslanca Wolfa. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Ďakujem. Primátor mesta Dubnica nad Váhom požiadal o zapracovanie 

projektového zámeru mesta Dubnica nad Váhom týkajúceho sa prepojenia 

dvoch katastrálnych území mesta Dubnica nad Váhom, mesta Nová Dubnica 

z dôvodu zlepšenia dopravnej situácie. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím doručiť mi tento pozmeňujúci návrh, teda doplňujúci. 

A chcem sa spýtať, či ešte niekto chce vystúpiť v rozprave k bodu 

číslo 10.? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie.  

A v rozprave vystúpili dvaja poslanci s pozmeňujúcimi návrhmi. Prvým 

pozmeňujúcim návrhom bol pozmeňujúci návrh pána poslanca Stopku, kde 

sa jedná o vybudovanie miestnej komunikácie, prepojenie dvoch katas-

trálnych území: obec Poruba a obec Kanianka, na požiadanie pána sta-

rostu obce Poruba. Čiže budeme hlasovať o tomto pozmeňujúcom návrhu 

ako prvom. Nech sa páči, pani poslankyne a páni poslanci, hlasujeme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Pozmeňujúci návrh pána poslanca Stopku sme schválili.  

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, budeme hlasovať teraz o druhom pozmeňujúcom návrhu      

k tomuto materiálu, to je pozmeňujúci návrh pána poslanca Wolfa, 

prepojenie cestou miest Nová Dubnica a Dubnica nad Váhom. Chcem sa 

ešte spýtať, zdroj financovania je tu mesto Dubnica nad Váhom a Nová 

Dubnica, hej? Tak to tu chýba ešte. Dubnica. Čiže budeme hlasovať    

o tom pozmeňujúcom návrhu, ktorý dal pán poslanec Wolf. Nech sa páči, 

hlasujeme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5.  

Aj tento pozmeňujúci návrh sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia k bodu číslo 10., už      

so schválenými pozmeňujúcimi návrhmi. Nech sa páči, panie poslan-

kyne, páni poslanci hlasujme. 

 

ZA: 28 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5. 

Uznesenie k bodu číslo 10. sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 332/2024 

(obsah uznesenia viď príloha  

 tejto zápisnice). 
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17. Diskusia – Rôzne. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. A ostávajú nám ešte bod Diskusia a Rôzne.  

Nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, otváram bod číslo 17. 

Diskusia - Rôzne. Pán poslanec Janas, nech sa páči. 

doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD. (poslanec)  

Vážený pán predseda, vážené kolegyne, kolegovia. Dovoľte mi, aby som 

sa vyjadril a vrátil ešte k uplynulému zastupiteľstvu. Žiaľ, ja som 

musel odísť trošku skôr a nemohol som sa zúčastniť toho bodu o nemoc- 

niciach, ale myslím, že je dôležité, aby niektoré veci odzneli         

a ktoré ja považujem za dôležité a myslím, že aj zásadné. Neviem ako 

vo vašich regiónoch, ale v našom regióne je to momentálne téma 

absolútne číslo jedna. A na ktorú akciu prídem, na ktoré podujatie 

sa zúčastním, tak ľudia nás vcelku dosť ostrým spôsobom oslovujú      

s tým, že poslanci TSK chcú predať alebo prenajať nemocnice, ktoré 

máme. Samozrejme, že to tak nie je, ale možno je tam mätúce to 

uznesenie, ktoré sa prijalo a bolo by možno dobré, aby sa to 

uznesenie na najbližšom zastupiteľstve buď úplne zrušilo, alebo aby 

sa nejako modifikovalo. Ľudia tomu rozumejú, tak hľadanie 

strategického investora nie je nič iné ako predaj alebo prenájom, 

skôr dajme tomu ten prenájom. A preto mi dovoľte, aby som povedal 

niekoľko dôvodov. Ja som zásadne proti. Vždycky som bol proti, 

netajím sa tým, dôvody mi dovoľte povedať. Prvé obdobie je, alebo 

prvá vec je tá, ja som v TSK jeden z tých najdlhšie pôsobiacich 

poslancov a zažil som tu mnohé diskusie o zdravotníctve. Navyše bol 

som v minulom období aj členom dozorného orgánu pri nemocnici          

v Považskej Bystrici, ktorý mal na starosti kontrolu fungovania 

nemocnice tak, aby po oddlžení začala fungovať v zelených číslach, 

aby sa dostala z červených čísel, a preto si myslím, že mám aj také 

celkom bližšie informácie. Ja môžem porovnávať to, čo tu bolo          

za minulého pána župana a to, čo je za pána župana Bašku. Ja si 

pamätám, že s pánom županom Sedláčkom sa absolútne nedalo rozprávať 

o žiadnych investíciách do zdravotníctva, úplne odmietal túto tému 

a túto debatu, jednoducho v tej dobe sme naozaj v zdravotníctve ťažko 

krvácali. Všetko sa zmenilo, keď nastúpil pán župan Baška a začali 

sa veľké a rozsiahle investície do zdravotníctva, také, aké možno 

žiadne iné kraje nemajú. Veľmi pozitívne to vyhodnotila aj správa 

Najvyššieho kontrolného úradu, ktorá dala práve TSK za vzor pre 

ostatné kraje a vzor preto, ako by mali fungovať nemocnice, ktoré 

sú vo vlastníctve TSK, a také investície a taký rozvoj, ako zažívajú 

nemocnice pod vedením pána župana, aj za pomoci poslancov, ktorým 

tiež chcem poďakovať, keďže nemocnica v Považskej Bystrici je v našom 

meste a bez súčinnosti s poslancami by to nebolo možné, tak sa určite 

nikdy nediali a celkom úprimne ti Jaro poviem, že ak sa to všetko 

skončí, tak možno by ti mali pred tými nemocnicami postaviť sochu 

za to, čo si pre tie nemocnice urobil, pretože naozaj je to niečo, 

čo sa vymyká súčasnému stavu v nemocniciach, najmä krajských 

nemocniciach. V súčasnosti sa tá práca ukazuje. Ja som sa zúčastnil 

stretnutia aj v nemocnici v Považskej a tam odzneli zásadné 

informácie. Myjavská nemocnica je už dávno z červených čísel preč, 
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funguje v zelených číslach, tzn. funguje dobre a považskobystrická 

nemocnica za tie roky, odkedy je MUDr. Steiner riaditeľom, tak 

urobila obrovský pokrok a dneska je už taktiež na hranici toho, aby 

sa dostala z červených čísel preč. Dneska dlží už iba Sociálnej 

poisťovni, tzn. štátu, takže pri najbližšom oddlžení, ktoré istotne 

príde, tak bude oddlžená a z červených čísel sa dostane a keďže už 

nové dlhy netvorí, tak by mala pôsobiť v zelených číslach. Čo sa 

týka Prievidze, k tomu sa vyjadrovať nebudem, to je otázka na prie-

vidzskú nemocnicu a možno prípadne poslancov, alebo tých, ktorí boli 

vtedy v dozornom orgáne, ktorý aj pri prievidzskej nemocnici fungoval 

pri oddlžení. Ja tam nemám tie informácie, takže určite o tom nebudem 

rozprávať, ja môžem rozprávať za Považskú Bystricu a môžem sa vrátiť 

k tomu, keď sme sedeli v tom dozornom orgáne a keď nám pán doktor 

Steiner hovoril tú tristnú situáciu, ktorú sme ako poslanci aj 

poznali a možno sme si ju až tak úplne neuvedomovali, ale bolo to 

naozaj strašné. Sprivatizovaná lekáreň, sprivatizované ambulancie, 

CT-čko, biochémia, neboli tam záchranky, jednoducho všetko to, čo 

bolo lukratívne, je preč. Za tie roky naozaj tvrdej práce a pod 

podporou TSK, to naozaj treba vždycky pripomenúť, sa to celé zmenilo,      

a dneska tam máme vysoko ziskové záchranky, ktoré opätovne vlastní 

nemocnica. Dneska sme vybudovali nový diagnostický pavilón, kde máme 

CT-čko, MR-ko, ktoré taktiež do budúcnosti bude určite vysoko 

ziskové. Dneska sme zrekonštruovali operačné sály, zrekonštruovali 

sme oddelenia, naposledy sme minulý týždeň otvárali stavbu na 

rekonštrukcii opätovne jednotky intenzívnej starostlivosti a 

anesteziologicko-resuscitačného oddelenia, takže ďalšie miliónové 

investície za 6 000 000. Celkovo sa tam naozaj preinvestovali 

milióny a milióny. Opätovne nemocnica dokázala zriadiť ambulancie, 

ktoré prinášajú zisk. Takže je to celé nastavené tak, aby sa 

považskobystrická nemocnica z červených čísel dostala. A nakoniec 

to potvrdila na stretnutí s lekármi aj pani Štefíková, vedúca 

Zdravotníckeho odboru tu na TSK, ktorá sa vyjadrila úplne 

jednoznačne, že ak tento trend vydrží, tak považskobystrická 

nemocnica za chvíľu bude v zelených číslach a môžeme si vydýchnuť. 

To je to, čo sme všetko vybudovali. Teraz sa mi otvára taká zásadná 

otázka, že načo sme to budovali, keď chceme, aby do toho vstúpil 

strategický investor, ktorý de facto všetko to, čo sme do toho 

nainvestovali, bude využívať a ja by som všetkých odporučil na správu 

Najvyššieho kontrolného úradu, ktorá sa prerokovávala na poslednom 

alebo predposlednom rokovaní Zdravotníckeho výboru Národnej rady, 

kde práve bola vyzdvihnutá Považská Bystrica, Považská, pardon, aj 

keď aj Považská Bystrica, pretože patrí do skupiny nemocníc TSK, ale 

práve to pôsobenie TSK ako toho, ktorý sa o nemocnice stará, ako to 

má vyzerať. Boli tam aj všetky riziká toho, čo sa udeje, keď vstúpi 

investor. Okrem toho, že stratí kraj absolútne možnosť fungovať         

s nejakým zásadným vplyvom na organizáciu a rozsah zdravotnej 

starostlivosti, tak je tam ďalší a ďalší problém, jeden problém      

za druhým. Za najväčší problém, ktorý tam je, je to, o čom tu my 

hovoríme, že treba tam priniesť investície. Tie investície, to je 

len taká dlhodobá pôžička, to nie je žiadna investícia, ktorú by 

dneska nerobil kraj. Na príklade všetkých ostatných krajov tam 
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Najvyšší kontrolný úrad úplne jasne zdôvodnil, aké sú tam zásadné 

problémy. Ak súkromný investor urobí investíciu do nemocnice, tak 

on ju nemôže darovať samosprávnemu kraju. A tam je otázka, kto bude 

odpisovať tú investíciu. Ak ju odpisuje TSK, tak potom je otázka, 

na čo vlastne taká investícia je, keď ju odpisuje samotný kraj. Ak 

ju neodpisuje kraj, tak po skončení nájomnej zmluvy sa jednoducho 

investor obráti na samosprávny kraj a požiada o preplatenie tej 

investície. Či toho zostatku, po odpisovaní alebo kompletnej 

investície, ktorá jednoducho tam bola nainvestovaná. Takže z tohto 

hľadiska si myslím, že cesta, ktorou sme sa vydali v posledných 

rokoch, je správna, že investujeme my, investujeme z eurofondov, 

investujeme z Plánu obnovy. A v tomto prípade chcem upozorniť ešte 

na ďalšiu vec, ktorá je veľmi zásadná, a predseda Najvyššieho 

kontrolného úradu na ňu upozornil, súkromní investori si zarátavajú 

aj investície, ktoré urobia cez eurofondy alebo cez Plán obnovy, 

tzn. že ak oni za eurofondy investujú niekoľko miliónov, tak            

v konečnom dôsledku to je ich investícia a potom bude samosprávny 

kraj každý stáť pred otázkou, ako sa vysporiada s touto investíciou. 

Jednoducho, nemôžeme sa tváriť, že o tom nevieme. Možno tí, ktorí      

v iných krajoch schvaľovali takéto zmluvy v minulosti, tak nevedeli, 

o čo sa jedná, pretože boli prvolezci, a my už vieme. Tú správu 

máme, ja som ochotný ju rozposlať všetkým poslancom trenčianskeho 

zastupiteľstva, aby ste si ju prečítali, a podľa mňa by sme sa mali 

neponáhľať. Mali by sme si to dôkladne rozmyslieť. V prvom rade by 

som bol veľmi rád, keby sme na najbližšom zastupiteľstve toto 

uznesenie zrušili. Ja odmietam, aby ma zastavovali ľudia po meste 

alebo v okolitých obciach a aby som čelil otázkam, že prečo poslanci, 

tzn. aj ja, chcú predať alebo prenajať nemocnicu? No ja to teda 

nechcem a nepoznám ani jedného poslanca z okresu Považská Bystrica, 

ktorý by to chcel. Ak to chce urobiť Úrad TSK, alebo to zvažuje, 

alebo hľadá nejakú alternatívu, nech za to prevezme zodpovednosť 

plnú, nech sa postaví potom pred ľudí a nech povie, áno, toto vidíme 

ako najlepšie, ja za seba poviem, že to nevidím ako najlepšie a 

budem vždycky proti tomu. Nevidím ja nič, čo by ma dokázalo 

presvedčiť, a nepresvedčí ma ani to, čo sme dneska počuli, o tom, 

že sociálne služby sú pred kolapsom. To nemá nič spoločné s tým, že 

investície by nám tam robil nejaký investor, ktoré by ste mu nakoniec 

aj tak zaplatili. Sociálne služby sú pred kolapsom preto, lebo sú 

tam nízke mzdy. Kým nedorovnáme mzdy sociálnym pracovníkom, ktorí 

tam pracujú, tak vždycky nám utečú do nemocníc, pretože tam majú 

ďaleko vyššie mzdy a možno aj lepšie pracovné podmienky, ako majú v 

sociálnych službách. To by sme si klamali, keby sme rozprávali, že 

to je o niečom inom. Takže ja by som bol veľmi rád, keby sa to takto 

zmenilo, keby sme zasadli možno ešte v poslaneckých kluboch, keby 

sme si možno sadli ešte vo vedeniach poslaneckých klubov pred 

najbližším zastupiteľstvom a pokúsili sa celý tento proces trošku 

zabrzdiť, ak nie úplne zastaviť, lebo ja v tom nevidím nič, čo by 

nám mohlo do budúcnosti pomôcť. Narobili sme sa, roky sme do toho 

investovali a dneska sa budeme pozerať na to, ako nejaký investor 

bude fungovať na činnostiach, pretože majetok nám má ostať. Tzn., 

že činnosti, ktoré sú lukratívne, možno aj menej lukratívne, tak 



48 

 
časom ten investor dokáže nejakým spôsobom sfunkčniť. Ale to dokážeme 

aj my - príklad Myjavy a príklad Považskej Bystrice, kde jedna je 

už v zelených číslach a jedna na ceste k zeleným číslam, nám ukazuje, 

že sa to dá, len si musíme vysúkať rukávy a robiť na tom. Ak dovolíte, 

ja by som to zakončil výrokom dlhoročného člena Zdravotníckeho výboru 

Národnej rady Slovenskej republiky, dlho-ročného riaditeľa nemocnice 

v Galante, nemocnice fakultnej v Nitre, ktorý sa vyjadril úplne jasne 

v diskusii, ktorá tam prebiehala: "Ak niekto prenajme svoje 

nemocnice, nakoniec o všetko príde, na to nepotrebujete predsa 

Oxford“. My Oxford nemáme, ale myslím, že zdravý rozum by sme mohli 

použiť. Takže toľkoto k tomu. Ja sa ospravedlňujem, že som tu minule 

nemohol byť, ja by som to povedal minule toto. A dávam na zváženie, 

či tempo, ktoré sme zvolili a cieľ, za ktorým ideme, je to 

najrozumnejšie pre Trenčiansky kraj a opätovne sa vrátim k začiatku, 

aby to nikto na vedení alebo iných Trenčianskeho kraja nevzťahoval. 

To všetko, čo sme urobili, bolo možné len vďaka županovi Baškovi a 

len županovi Baškovi naše nemocnice vďačia za to, kde sa dostali a 

akým spôsobom sa dokázali rozvíjať. Pretože my sme príklad, ja 

vždycky sa teším pred televízne kamery, keď môžem povedať, že v 

každom inom kraji sa zdravotnícka starostlivosť utlmuje a u nás v 

nemocnici Považskej Bystrici sa stále rozširuje, stále sa 

modernizuje, pribúdajú moderné prístroje, pribúdajú zrekonštruované 

priestory a sme na to pyšní. A úprimne, chcel by som byť na to pyšný 

aj ďalšie roky. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Karol, to je pekná vec, čo teraz hovoríš. A my sme sa dostali          

do nejakého bodu, kedy tie finančné prostriedky už nebudú. A hovoril 

som to aj minulé zastupiteľstvo. A my musíme prijať nejaký návrh, 

čo ďalej. Ako teraz budeme ďalšie roky čakať na to, kým sa budú tie 

nemocnice ďalej zadlžovať, teda okrem myjavskej, hej? A je pravda, 

považskobystrická nemocnica sa tiež zadlžuje, má tam sekeru ďalších 

13 000 000 euro. To je jedno, že len neplatíš sociálne odvody          

do poisťovní. Proste tá sekera tam je, tých 13 mil. EUR, a ja už 

nenájdem a ani vy nenájdete ďalších 6 000 000 euro v priemere         

na to, aby sme dávali z nášho rozpočtu a investovali do jednotlivých 

nemocníc. Proste to nevieme nájsť, ja tie peniaze neviem nájsť. Ak 

mi ukážeš, kde ich chceš nájsť, možnože mi povieš, aby som zobral 

nejaké prevádzkové úvery, ako u teba na meste, na fungovanie 

materských škôl, tak to ja neurobím. Aby som ja bral prevádzkový 

úver na to, aby mi fungovali niektoré prevádzky alebo zariadenia 

sociálnych služieb. To ja neurobím. Nainvestovali sme tam fakt 60 

000 000 EUR do týchto nemocníc. Tie majetky ostanú naše naďalej, ja 

tu teraz nehovorím za žiadnu takú možnosť, ktorá, my to predložíme, 

budeme diskutovať, budeme diskutovať s vami, s poslancami, so sta-

rostami, budeme diskutovať s jednotlivými členmi nemocníc, že čo 

ďalej. My musíme nájsť také riešenie, ktoré nebudeme sa, že sa 

nebudeme modliť, že o rok, o dva, že nám to celé ľahne alebo nám to 

kľakne tie nemocnice. Ja chcem, aby boli tieto nemocnice trvalo 

udržateľné. A nie je na tom nič zlé, ak nájdeme nejakého silného 

partnera finančného, ktorý nám v tom pomôže. A tie majetky,            

do ktorých investuje, ostanú stále naše, ostanú župné majetky. A tie 
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ďalšie investície, ktoré by takto išli, tak by boli tiež majetkom 

TSK. To pôjde do zmlúv, to nebude majetok nikoho iného. Myslím ten 

nehnuteľný majetok, do ktorého treba investovať niekoľko desiatok 

miliónov eur. Viem, že v Považskej Bystrici je len jeden projekt, 

ktorý tam je na zníženie energetickej náročnosti, je tuším 22 alebo 

27 mil. EUR. Ak to nedostaneme z eurofondov alebo odkiaľ, tak župa 

na to nebude mať peniaze, ani úverové, ani žiadne ďalšie. Takže my 

musíme niekoho nájsť, kto nám pomôže zastabilizovať tieto nemocnice 

do budúcna, a aby naozaj to poskytovanie zdravotnej starostlivosti 

bolo zabezpečené. Ja nikdy nebudem súhlasiť s tým, jednak, aby boli 

predané a jednak, aby nám tieto nemocnice ľahli. To sme nainvestovali 

naozaj veľké, veľké milióny do týchto nemocníc a ja chcem, aby 

fungovali aj ďalej. V tom systéme poskytovania zdravotnej starost-

livosti, aký má byť zabezpečený aj do budúcna. Bol som v tých 

nemocniciach, panie poslankyne, páni poslanci, prešli sme si veľa 

vecí, veľa rizík sme si povedali, my s nejakým návrhom prídeme,       

a Karol, nesúhlasím, aby sme menili to uznesenie, že my máme niečo 

pripraviť. Na konci dňa rozhodnete vy, poslanci Zastupiteľstva TSK, 

ale niečo robiť určite musíme. Ja sa nechcem dočkať, že tie nemocnice 

niektoré nebudú mať o rok, o dva, nebudú mať z čoho vyplácať firmy, 

atď., atď., a nedajbože mzdy. Takže predložíme nejaké riešenie, 

pôjdeme s ním na verejnosť, s týmto riešením, budeme o tom debatovať, 

budeme o tom diskutovať a nakoniec rozhodnete vy. Keď poviete, že 

nie, tak nie. Ale proste ja nechcem zažiť to, že tieto nemocnice nám 

časom, časom ľahnú. Čo sa týka správy NKÚ, si dobre povedal, 

Trenčianska župa najviac nainvestovala, zo všetkých krajov. Ostatné 

kraje už ani do toho neinvestovali, pretože už nemajú vlastné 

nemocnice, majú to len teda ako svoje majetky. Ale NKÚ povedalo aj 

druhú vec, že my, čo sme dali 60 000 000 do týchto nemocníc, tak tie 

finančné prostriedky sme mohli dať tiež niekde inde, do toho 

všestranného rozvoja kraja a tie nám chýbajú. Iné župy môžu 

investovať do iných, do iných častí. Samozrejme, môžete povedať, 

najdôležitejšie je zdravie, čo je teda, čo je teda pravda. Keď nie 

je zdravie, nie je, nie je nič. Ale my musíme pristupovať nejako    

k tomu všestrannému rozvoju toho kraja, a tie finančné prostriedky 

nám dochádzajú. Teraz DPFO je výpadok 3,5 milióna eur. Na tie 

sociálne služby nemáme toľko finančných prostriedkov, aby sme vôbec 

tých zamestnancov udržali a my musíme niečo predložiť, musíme niečo 

navrhnúť. Ako teraz sa zasa dívať, však nejako to bude. To 

predložíme, keď poviete, že nie, nie tento rok, o rok, o 2 roky,      

o 5 rokov, prídete s inými riešeniami, ako zastabilizovať tieto 

nemocnice, ako ja budem len veľmi rád. Len prosím vás, len sa 

nedívajme, že nejaký problém tam nie je. Že my ten problém nevidíme. 

Na to sa nepozerajme takýmto spôsobom. Proste niečo musíme vyriešiť 

a vždy, čo sa týka aj zdravotníctva, si dobre Karol povedal, si tu 

tiež veľmi dlho, Jožko Božik tu je ešte dlhšie, aj Jožko Trstenský. 

A vždy najviac, a pani Hájková to potvrdí, vždy najviac uznesení 

bolo, čo sa týka zdravotníctva. To je taká kopa uznesení proste, 

ktoré sme poprijímali a veľa uznesení bolo len takých, že aby teda 

boli, akože sa snažíme niečo riešiť. Urobíme, budeme komunikovať     

na jeseň so všetkými, so zamestnancami nemocníc, občanmi, proste 
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verejne, že ako by si aj oni predstavovali zastabilizovanie týchto 

našich 3 nemocníc, ktoré máme. Myjava, OK, tá ide. Uvidíme, teda 

dúfam, že to pôjde dlhodobo takto, ako to ide teraz to posledné 

obdobie, a ja si myslím, že by bolo dobré mať nejakých partnerov, 

ktorí by nám v tom pomohli. Áno, najväčšie riziko je možno ten rozsah 

poskytovania zdravotnej starostlivosti, ale aj to sa dá podľa mňa 

nejakým spôsobom vyriešiť a určite nikomu z nás, čo tu sedíme, 

vrátane, mňa nejde o to, aby tieto nemocnice časom ľahli, ale ide 

nám o to, aby boli trvalo udržateľné. Nájsť takéto riešenie trvalej 

udržateľnosti je na nás, aby sme to zvládli, aby mali istotu nielen 

tí lekári, ten personál, ktorý tam je, ale hlavne, aby mal istotu, 

istotu pacient. Budeme komunikovať určite a nech nám prídu povedať 

aj z iných krajov, prípadne z iných miest, kde možno sú tieto 

nemocnice takýmto spôsobom prenajaté. Poučíme sa, uvidíme, možno na 

konci dňa povieme, že to nebude nie je dobrá cesta, ale niečo musíme 

urobiť, niečo navrhnúť musíme, to je, to inak, to inak nejde. Môže 

byť aj jeden návrh taký, že ja neviem, že Karol za euro ti tú 

nemocnicu prevediem, Považskej Bystrici do majetku mesta, to isté 

môžem Lacovi Smatanovi bojnickú nemocnicu spolu aj s pani primátorkou 

Prievidze, tiež, môžeme tú nemocnicu previesť za euro. Takže nemáme 

to jednoduché ani v našom rozpočte župnom a nejaké to riešenie 

musíme, musíme spoločne hľadať a nájsť, to je všetko. Ako, ak si 

budeme takto zakrývať oči rukami a že nevidíme nejaký ten problém, 

ktorý tam máme, tak to je zle, sa potom len klameme, cigánime            

a dávame falošné nádeje. Takže ide o to aj mne o to ide, aj po tých 

investíciách, ktoré sme do toho dali, tých 60 000 000 EUR do tých 3 

nemocníc za posledných 10 rokov, aby nevyšli navnivoč tieto 

investície, aby tieto nemocnice ďalej v budúcnosti fungovali        

a poskytovali ten servis pre toho pacienta. Čiže pripravme návrhy, 

diskutujeme o týchto návrhoch. Ja nehovorím, že máme niečo schváliť 

o týždeň, o 2 týždne, atď., ale poďme o tom diskutovať, diskutovať 

otvorene, poďme sa o tom baviť aj znova do jednotlivých nemocníc      

a povedať si, čo je dobré, čo nie je dobré a proste nejakým spôsobom 

to neskrývať niekde, niekde bokom a nepozerať sa, že ten problém nie 

je. To je všetko. A ja som určite ten posledný, ktorý by bol proti 

tomu alebo za to, aby nám nemocnice zhavarovali. Karol, nech sa páči 

s faktickou. 

doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD. (poslanec)  

Ďakujem, pán predseda. Ja myslím, že môj príspevok bol korektný, tak 

ja by som požadoval aj korektnú odpoveď. To s tým prevádzkovým úverom 

bolo nekorektné, pretože nepoznáš súvislosti. My, keď sme mali 

výpadok 4,5 milióna eura, tak sme museli zobrať prevádzkový úver, 

aby sme nemuseli zatvárať materské školy, ktoré nám tam robili stratu 

2 000 000. A myslím, že práve to by malo byť aj ukážka, ako to treba 

robiť. Prevádzkový úver sme zobrali, situáciu sme zastabilizovali, 

urobili sme opatrenia od ich zlúčenia, až po ďalšie opatrenia          

a dneska už žiadny prevádzkový úver nepotrebujeme a fungujeme 

normálne, takže sme urobili dobre. A to, čo sa týka toho, čo si 

hovoril, tak ja jednoducho sa s tým nestotožňujem, ja mám na to iný 

názor a ja nechcem, aby moje meno bolo spájané s tým, že by sa 

nemocnice mohli prenajať, pretože ja viem, že predávať sa nebudú, 
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ale keď si zasa nebudeme zakrývať oči, tak sa tu bavíme len o tom, 

že nemocnice buď prenajmeme alebo si necháme vo fungovaní tak, ako 

fungujú. Nič iné nie je, tretia cesta neexistuje, tak sa tu neklamme 

navzájom. Tzn. aj všetko to, čo sme vybudovali, tak by sme prenajali 

nejakému kvázi investorovi, ja to tak ani nechcem nazývať, pretože 

tá správa NKÚ úplne jednoznačne, jednoznačne hovorila, že všetky 

investície, ktoré urobili títo súkromní investori, si nakoniec 

zobrali z tých žúp naspäť, a nemyslím si, že my budeme jediní 

geniálni na svete, ktorí to dokážu ináč. Buď si to zobrali priamo     

v odpisoch, keď odpisy boli vyššie ako cena prenájmu, takže nakoniec 

tá VÚC-ka zaplatila viac ako dostala, alebo si to potom vybrali 

nakoniec v tom a môžu si to vybrať v tom, že celú tú investíciu bude 

musieť VÚC-ka zaplatiť. Áno, nás sa to nebude týkať, to bude za 15, 

za 20 rokov, nakoľko bude zmluva. To už tu nebudeme, ani ja ako 

poslanec, ani nepočítam, nikto z nás, ale potom, potom príde 

zúčtovanie, potom príde zúčtovanie a ja hovorím, to čo bolo v tej 

správe NKÚ, vtedy poslanci nevedeli. My dnes vieme a hlavne, čo       

v tej správe NKÚ bolo, kraje stratili kontrolu nad rozsahom 

zdravotnej starostlivosti, to je tam jasne napísané v tej správe 

NKÚ. Tak chceme ísť touto cestou? Ja som proti tomu, ale nevadí, keď 

sa poslanci rozhodnú ináč, dobre, prehlasujú ma, ale ja budem 

vystupovať, že ja som proti tomu, ja s tým nesúhlasím. Pre mňa je 

to zásadná vec, ja som v tej nemocnici strávil roky, odkedy som bol 

v tom dozornom výbore. Roky, odkedy sa poznám s doktorom Steinerom, 

viem, koľko sa tam nainvestovalo a opätovne, Jaro, to, aby sme si, 

aj keď si možno povieme ostrejšie, je to všetko len vďaka tebe. Keby 

nebol si ty župan, tak sa tam nedá nič, keby tu bol Sedláček, ako 

tu vtedy bol, tak tam neišlo nič jednoducho, on odmietal akékoľvek 

investície. To tebe patrí za to vďaka, ale ak ty vidíš takúto cestu, 

no ja, podľa mňa nie je správna a tým sa nezhodneme. Jednoducho je 

to fakt. Ale používajme korektné argumenty. Nepoužívajme podpásové 

argumenty, že vytiahneme nejaký prevádzkový úver, ktorý pri 4,5 

miliónoch výpadku vďaka Matovičovmu bonusu si mesto muselo zobrať, 

lebo naše mesto na rozdiel od iných nezrušilo ani jednu jedinú 

materskú škôlku. My máme 17 materských škôl a keď sme ich chceli 

všetky zachovať, tak sme museli urobiť nejaké, nejaké opatrenia, 

jednou z nich bolo, že sme si zobrali prevádzkový úver, aby sme 

fungovali. Prešiel rok, úver nepotrebujeme a mesto funguje bez 

problémov, takže to nebola zlá investícia  a odporúčam ju každému. 

Radšej ako škrtať a rušiť a ničiť to, čo sme vybudovali, tak radšej 

si to možno zaúverujme, keď vieme úvery splácať, to je moje hľadisko. 

Opäť, možno nie je správne, možno keby poslanci povedali, že nie, 

tak to škrtneme, možno sprivatizujeme, možno niektoré tie škôlky 

predáme. Dneska by ľudia v tých škôlkach neplatili 50 EUR mesačne 

ako poplatok, ale v súkromnej škôlke možno 300, v tej istej, len už 

by bola súkromná, keby sme sa jej zbavili. To je, to je môj pohľad 

a ja sa budem snažiť vždycky vystupovať korektne a hodnotiť to tak, 

ako to vidím ja. Nevravím, že môj pohľad je správny, že rozumiem 

všetkému, ale myslím, že v tomto prípade za tie roky, čo                 

so zdravotníctvom robím, aj keď nie som lekár a nikdy by som lekárom 

do ich práce nevstupoval, ale ohľadne tej ekonomiky sa pohybujem, 



52 

 
tak si myslím, že mám pohľad, ktorý je racionálny. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Karol, my nechceme, neberiem ti ani tvoj názor. My nechceme brať 

nejaké prevádzkové úvery, určite ako župa. Vždy sme tie úvery brali 

na to, aby sme investovali, zveľaďovali náš majetok, majetok TSK. 

To je možno, možno iný pohľad na to, čo hovoríš ty a čo hovorím       

a čo hovorím ja, a určite chcem, aby tie nemocnice fungovali. Chcem, 

aby fungovali a musíme nájsť riešenie, ako majú v budúcnosti ďalej 

fungovať. A tým krajom šiestim, ktoré sa zbavili, keď to tak poviem 

v úvodzovkách, týchto, tých nemocníc župných, ktoré mali, to bolo 

kedy? 20 rokov dozadu? 18, 20 rokov dozadu. Tak možnože sa ich 

zbavili tak nešťastne, že sa aj to, čo hovoríš ty, že toto bolo       

v tých zmluvách, prešlo 20 rokov.  A myslím si, že vieme veci nastaviť 

úplne inak a tak, aby tie nemocnice naozaj fungovali, aby sme aj my 

mali na to dosah, čiže my pripravíme nejaké riešenie, nejaké návrhy, 

keď poviete, že nie, tak proste, tak proste nie. Ja ti rozumiem, ako 

že máš, že sú tu nejaké obavy, atď.. Ale pokiaľ budú tie obavy alebo 

nebudú odstránené tie obavy, ja to nebudem tiež tlačiť, ale ja chcem 

návrh riešenia urobiť. Chcem pripraviť nejaký návrh riešenia spolu 

s ľuďmi tu z Úradu TSK, aby sme mali istotu do budúcna, že tie 

nemocnice naozaj budú, naozaj budú fungovať. O nič viac, o nič menej 

sa mi nejedná a už to by som ľutoval, tých 60 000 000 investícií      

a hovoril som to aj na jednotlivých stretnutiach vo všetkých 3 

nemocniciach, ak by tie nemocnice mali časom skončiť a neposkytovať 

túto zdravotnú starostlivosť. Takže riešenie nejaké pripravíme, 

navrhneme riešenie a potom bude len na vás, ako to urobíme. Pretože 

tých peňazí už nebude toľko, koľko sme doteraz mali. A mať nejakého 

stabilného človeka, partnera pri sebe, ktorý zabezpečí aj tie 

investície, ktoré nejakým spôsobom, že je etablovaný na Slovensku     

a vie poskytovať túto zdravotnú starostlivosť, pripravíme návrhy 

také, aby sme naozaj cez TSK dokázali zabezpečiť to poskytovanie 

zdravotnej starostlivosti v týchto 3 častiach Trenčianskeho kraja. 

Pretože to, nevyzerá to dobre, dali sme do toho veľa peňazí, veľa 

investícií a ja chcem, aby to poskytovanie zdravotnej starostlivosti 

bolo dlhodobé a trvalo udržateľné v rámci celého Trenčianskeho kraja. 

To je všetko. Pani poslankyňa Novotná. 

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa)  

Ďakujem, pán predseda, ja mám inú tému. Chcela by som sa takto 

oficiálne tebe, ako aj všetkým zamestnancom, ktorí sa podieľali         

na príprave projektu na obnovu kultúrnej pamiatky Domu Janka 

Jesenského, poďakovať. Poďakovať sa za to, že tento projekt bol 

vypracovaný výborne a bol aj úspešný v Pláne obnovy. Chcela by som 

sa spýtať, v akom časovom horizonte asi môžeme očakávať začiatok 

týchto prác, tejto opravy? 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To neviem, ale získali sme tie finančné prostriedky z Plánu obnovy, 

asi 600 000 alebo koľko to je, Martina Lamačková. A neviem kedy 

nastupujú na stavbu. Tá zmluva, už chýba iba zmluva, obstarané to 

máme, hej, aj skontrolované všetko. Takže čo sa týka Úradu pre 

verejné obstarávanie, to máme skontrolované a už len tú zmluvu 

podpísať. Takže uvidíme, kedy ministerstvo dopravy pripraví túto 
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zmluvu o financiách, ktoré nám poskytne, čiže je to schválené už 

dlhšiu dobu. Mňa mrzí to, že sme sa až 2 dni po tom dozvedeli 

oficiálne, že sme tie finančné prostriedky získali, 2 dni po tom, 

čo ste mali výročie, akože 70. výročie Gymnázia Janka Jesenského, 

takže sme to tam nemohli slávnostne povedať a oznámiť. Dobre, takže 

počkáme na túto zmluvu a ja pevne verím, že niekedy teraz cez leto 

by sme ju mohli mať aj podpísanú.  

PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná (poslankyňa)  

Ďakujem aj mojej kolegyni, Zuzke Máčekovej. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem aj ja. Pani podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Vážený pán predseda, vážení kolegovia, kolegyne, ja by som chcela, 

pán predseda, oceniť tvoj výber na miesto vedúcej odboru školstva. 

Je to človek z praxe a chcem vyzdvihnúť aj spoluprácu so všetkými 

ostatnými vedúcimi úradu. Tento úrad naozaj funguje a myslím si, že 

teda jej veľmi v tom pomohli. Je to veľmi ťažké stať sa vedúcim 

odboru školstva, mať pod sebou toľko stredných škôl a kultúrnych 

zariadení a v takom krátkom čase, ako sa pani vedúcej podarilo dostať 

do tej problematiky, to je naozaj obdivuhodné, ja teda skladám klobúk 

a teším sa na ďalšiu spoluprácu. Naozaj to bolo v pravý čas a ten 

výber bol vynikajúci. Ona sa toho zhostila, opýtame sa jej veci          

a to je tak, ako keby tam už robila neviem koľko rokov. Je to veľmi 

dobré. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pani podpredsedníčka, ja si myslím, že nová šéfka odboru školstva 

už bola zžitá s tou stratégiou a s tou atmosférou na Trenčianskej 

župe minimálne tých posledných 10 - 11 rokov, že bola riaditeľkou 

Strednej priemyselnej školy stavebnej, takže vedela tie veci 

uchopiť. Ja som rád teda, že prijala tú ponuku a že je tu u nás,     

na odbore školstva. Pán podpredseda Božik, nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, kolegovia podpredse-

dovia, vážené panie poslankyne, páni poslanci. Budem nadväzovať      

na to, čo tu otvoril Karol, ale trošku z iného uhla, ja som meškal    

a tak trošku zarezonovalo, ste sa zasmiali, keď som sa tu vítal      

s Norikou a s pánom predsedom, už viedol rokovanie a viedol ho preto, 

lebo čakal ma tu štáb Slovenskej televízie na viacero rozhovorov     

a ten 1 kľúčový sa týkal toho, týkal sa zdravotníctva. Okrem toho, 

že tu prebieha diskusia medzi Karolom a pánom predsedom, tak možno 

ste ani nezachytili, že hoci sme urobili maximum, tak od dnešného 

dňa nám zaniklo 10 ambulantných pohotovostí pre deti. Nikto iný to 

neriešil, my sme to otvárali tu na úrovni zastupiteľstva samo-

správneho kraja a ja som to riešil na tej pôde politickej pred 

parlamentnými voľbami, po parlamentných voľbách, diskutovali, 

rokovali, ale na konci dňa sme prišli k niečomu, čo už tu bolo 

povedané aj v súvislosti so sociálnymi službami a to je to, že ten 

systém nám kolabuje v sociálnych službách, a kolabuje aj v zdravot- 

níctve. A tých 10 ambulantných pohotovostí končilo včera, dnes už 

neexistujú a ďalších 5 zanikne v novembri, 1. novembra. Musím sa 

priznať, že práve v novembri zanikne aj ten náš v Partizánskom. Tiež 
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sme to tu rozprávali, ako nám na tom záleží, a podobne. A mne tak 

prichodí, fakt s Jožkom Trstenským sme tu takí matadori. Jožko sa 

tak pekne spýtal, že prečo by tu o 20 rokov si nechcel byť? Jožko 

asi ešte takú ambíciu má, ale čo chcem povedať je to, že 30 rokov 

sa pohybujem vo verejnej politike a ja mám pocit, že tí vrcholoví 

politici dosiahli to, čo všeobecne platilo v starovekom Ríme - 

rozdeľuj a panuj. Lebo či si to chceme alebo nechceme pripustiť, 

kľúčový problém nastal vo chvíli, keď sa zdravotníctvo odštátnilo. 

Vo chvíli, keď sa odštátnilo, tak vznikli napr. v nemocniciach          

3 kategórie nemocníc. Jedny boli štátne, potom sa stali regionálne 

a tretia kategória boli mestské. A u nás v našom kraji dopadlo to 

tak, že myjavská nemocnica je taká istá veľká nemocnica ako v Parti- 

zánskom. A myjavská je krajská, ale tá partizánska zostala mestská. 

Zostala aj bánovská, zostala aj handlovská, ilavská sa stala takým 

hybridom, teda nebola mestská, ale štátna a neziskovka, no a potom 

sa začali diať veci, na konci ktorých a teraz poviem celoslovenskú 

úroveň, sa nám stalo to, že zo všetkých mestských nemocníc zostali 

asi len 2, zo všetkých mestských nemocníc, 2. Jedna je originál 

mestská, a to je Snina a potom je jeden hybrid, a to je Partizánske. 

Všetko ostatné sa predalo alebo zatvorilo. Ja som tu sedel v čase, 

keď ešte fungovala nemocnica v Trenčianskych Tepliciach. Podotýkam, 

písal sa rok 2001. Tá skončila medzi prvými. A pravdou je to, že tie 

mestské mali veľké problémy, a nakoniec skončili tak, že v bánovskej 

sú 3 oddelenia, v handlovskej je jedno, v ilavskej je tuším tiež 

jedno. Nám teraz 2 zanikli, neonatológia a pôrodnica, ale nie preto, 

že Penta, tá je tam v nájme, ale pretože neonatológovia povedali 

dosť. Nebudú bojovať o prežitie, keďže vízia ďalších neonatológov 

nie je. A moje dievčatá, 69 a 71 ročné si povedali, že potrebujú 

aspoň párkrát do roka si trochu oddýchnuť. Čo im aj beriem, lebo je 

to niekedy náročné. Chcem tým povedať, že nikto v tomto štáte nemal 

gule, to poviem, nemal gule povedať, že ten štát nemá na to, aby 

udržal systém zdravotného zabezpečenia a zdravotníckych služieb tak, 

ako bolo do roku 2001, alebo do roku 2004. A tak povedal, že vy si 

najprv zatvorte tie svoje mestské, potom si to nejako poriešte         

v tých krajoch a my tie fakultné a takéto veľké, ako je Martin, ako 

je Poprad, si nejako vyriešime. Viete, koľko trápnych uznesení sme 

tu prijímali za to, že bojnická nemocnica je koncová a dokonca         

v istých časoch pred nástupom Pala Sedláčka mala vyššiu výkonnosť, 

ako mala trenčianska Fakultná nemocnica? Veď Bojnice ako mesto mali 

58 000 obyvateľov, neexistovalo väčšieho okresu, ako bol okres 

Prievidza. A dnes je tá situácia taká, že samozrejme Prievidza má 

momentálne 43 000 niečo obyvateľov, aj ten okres klesol a je pravdou 

to, že my sa tu máme teraz vyhádať. Karol a Jaroslav, ktorí de facto 

a de jure spoločne kandidovali, dnes majú rozpor v tom, čo sa deje 

v zdravotníctve. Mňa to akože ľudsky mrzí preto, lebo to beriem tak, 

že aj Karolovi, aj pánovi predsedovi ide o to isté, aby zdravotníctvo 

bolo zachované. Otázka znie, že ako? Možnože do diskusie a neviem, 

nebol som do konca toho zastupiteľstva, že či nie je vhodné rokovať, 

možnože, že ja by som doprial každému primátorovi, aby sa vytrápil 

s tou svojou nemocnicou, ako som sa vytrápil ja a moji kolegovia 

poslanci. Že dať to do nájmu samospráve. Lebo je to o tom, že 
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vytrápili sa Bánovce, predali, vytrápila sa Handlová, predala, 

vytrápilo sa Partizánske, vieš, prečo Partizánske hľadalo investora? 

Ja vám to poviem. Ja som 4 mesiace pred voľbami podporil úver pre 

nemocnicu, aby sa kúpila nová CT lampa. Erich Dvonč bol poslanec      

a bolo povedané, na budúci rok to splatíme. Splatíme bez problémov. 

Pozerám sa, veď v poriadku, hlasoval som za, to bolo pred voľbami, 

4 mesiace, veľmi málo, asi 6 mesiacov. Viete, čo bola prvá vec, keď 

som bol zvolený za primátora? Ešte som nezložil ani sľub. Riaditeľ 

nemocnice prišiel za mnou, kde som prednášal na vysokej škole, že 

nový pán primátor, prosím ťa, môžem s tebou hovoriť? No. Prosím ťa, 

budem potrebovať novú CT lampu, znova. Prosím? Veď sme ti ju 

schválili? No budem potrebovať. A kedy mi splatíš tú starú? Zabudni. 

Nikdy. A to ste nás akože oklamali aj s pánom primátorom? Áno, 

oklamali sme. Erik bol pritom, Erik je toho, akože bol svedok.         

A teraz si zoberte, že my sme dali peniaze ako úver  nemocnici, 

nemocnica nevedela splácať úvery voči externým dodávateľom a zrazu 

problém 1,2 milióna eur. A teraz viete, čo som musel ja urobiť? Ja 

som tiež nevedel nájsť riešenie. Ja som zvolal všetkých poslancov     

a išli sme do nemocnice a potom zavolal všetkých lekárov, a išli     

na mestské zastupiteľstvo. A povedzte, čo ďalej? Ja som povedal, som 

pripravený obhajovať, ak poslanci povedia, že áno, že kašleme          

na priority do vlastných investícií a ideme liať peniaze do nemoc-

nice. Ja som chcel počuť poslancov, pevne verím, že aj župan tak 

bude chcieť počúvať poslancov a keď sa povie, že nemocnica je 

priorita, a bude to väčšinový názor, tak to tak bude. Ja nepoznám 

detailne problém Považskej Bystrice, zas neber to tak, práve preto 

to hovorím, lebo ja som to zažil na vlastnej koži, aj potom také tie 

ohováračky a také tie ostrakizácie a také tie hnusné hejty, kto to 

tam prišiel? Kto to predal? Hoci predaná nie je, je prenajatá. Viete, 

čo bola podmienka prvá? Však Erik bol poslanec, ak budem hovoriť 

zle. Že ten, kto príde, tak si prevezme všetky dlhy na seba a dlhy 

voči mestu vyplatí do roka a do dňa. A bude musieť platiť nájomné. 

A viete, čo ešte? Garantovať oddelenia, ktoré na rozhodnutie pána 

ministra Uhliarika boli zatvorené, a to bolo gynekologicko-

pôrodnícke oddelenie a neonatologické. V tom istom čase pán Uhliarik 

rozhodol aj o tom, že zdravotná poisťovňa nezazmluvní onkologické 

oddelenie v Bojniciach. Viete, čo sa stalo? Išlo 7 autobusov pred 

ministerstvo zdravotníctva, 4 boli z Partizánskeho, 3 boli 

z Prievidze, alebo naopak to bolo. Vojto Čičmanec bol aj vtedy šéfom 

Regionálneho združenia miest a obcí horná Nitra, a je aj teraz. 

A demonštrovali sme pred ministerstvom pána Uhliarika. Mali sme tam 

transparenty. Tam vyšlo 7 autobusov, vyšlo. Bolo nás tam 300. Boli 

tam všetky médiá, urobili sme obrovskú demonštráciu. Viete, ako to 

skončilo? Že my, keď sme našli nájomcu, tak ten nájomca garantoval, 

že bude prevádzkovať nezazmluvnené oddelenia. A predstavte si, 

nezazmluvnené oddelenia prevádzkoval 8 rokov. My ako kraj, a to už 

tu sedela aj moja kolegyňa Norika ako poslankyňa, my sme tú onkológiu 

nepodržali v tých Bojniciach. Tá onkológia, presne ako pán Uhliarik 

nezazmluvnil, tak aj zanikla, nikto nebol ochotný tam dávať vlastné 

peniaze a garantovať jej prevádzku a tak bojnická nemocnica v roku 

2011 prišla o onkologické oddelenie. Toto nie je rozprávka starej 
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matere, toto je reálna skúsenosť, ktorú som zažil. My sme si, ale 

viete čo, ja som vtedy vedel, my sme si kúpili čas a ten čas vypršal 

13. decembra minulého kalendárneho roka, kedy v Partizánskom bol 

posledný pôrod. Je mi to veľmi ľúto, bol posledný pôrod. Nie preto, 

že by neboli pôrodníci, ale nie sú neonatológovia. A teraz, toto ani 

nie je tak príspevok ku Karolovi a k predsedovi, ale k tomu, že dámy 

a páni, a povedal som to pred primátormi, aj pred pani ministerkou, 

nikto nemá gule v tomto štáte povedať, že reforma zdravotníctva 

neexistuje. Existuje iba reakcia na to, aby sme aspoň sčasti dokázali 

ešte udržať nejaké služby v kolabujúcom systéme zdravotníctva. 

Viete, len 250 pediatrov nám chýba. Igor to veľmi dobre vie, pán 

riaditeľ považskobystrickej nemocnice, lebo sám je pediater. Prosím 

vás, každý rok nám končí 40 pediatrov. A to tak, že 70 odíde a 35 

príde do systému. A plány pána Lengvarského, ktorý sľuboval v októbri 

2021, že budeme kupovať lekárov v Charkove v 3. ročníku a budeme ich 

voziť na Slovensko, kde ich budeme učiť po slovensky, budeme ich tu 

platiť, aby o ďalšie 3 roky slúžili, sa nenaplnili. V Charkove už 

študenta medicíny nenájdete. Čiže my nemáme riešenie. Viete, ako to 

je povedať? A na tlačovke som to povedal tiež, tu nemá nikto odvahu, 

a povedal som to aj v Handlovej na rokovaní vlády, že my sme v takom 

srabe ako štát, že do 10 rokov to bude výrazne horšie. Tu nie, že 

nebudú mať deti pediatrov. Dámy a páni, ľudia v našom veku nebudú 

mať svojich všeobecných lekárov. To nie, že ja nechcem, že straším. 

Ja nestraším. V našom kraji, je 13 000 obyvateľov, ktorí lekárov 

nemajú a bude ich viacej, pretože ten systém nedokáže garantovať 

zdroje. Žiaľbohu, takto to je a my tu môžeme prijímať uznesenia, ja 

som tu sám prijímal uznesenia, dokonca aj proti výstavbe tejto 

budovy, lebo kedysi vtedajší pán predseda vlády povedal, že krajské 

úrady zruší a ja som s celou vervou prišiel, bolo to v roku 2009 

pred voľbami: „zrušme výstavbu nového úradu!" No, všetci hlasovali 

za a potom sa ukázalo, že zmluva s dodávateľom je už podpísaná          

a sankcia za nepostavenie 30 000 000 Sk. Vyšetrovaciu komisiu sme 

urobili, Norika, pamätáš sa? Aj s pani poslankyňou Košútovou, bola 

šéfka tej vyšetrovacej komisie, mali to všetko preveriť, ako to bolo 

a nezistilo sa nič. Len to chcem povedať, že my si tu môžeme 

rozprávať, čo chceme. Nás odsúdili na tieto zápasy tí, ktorí povedali 

v roku 2000, že zdravotníctvo bude odštátnené. A dneska my si 

prehadzujeme zemiak. Bánovce prosili a bojovali za Partizánske, lebo 

Partizánske im bolo bližšie, ale ich 84 ročná pediatrička povedala, 

že prepáčte, pán Božik, ja do Partizánskeho nepôjdem, mám 84 rokov 

a ja na pohotovosti v Partizánskom slúžiť nebudem. A to ja som si 

ešte tak familiárne myslel, že dievčatá, prečo z Bánoviec neprišli, 

a keď mi to tá, hovorí, teda pediatrička: viete, pán Božik, tie 

dievčence z Bánoviec majú po 80-tke. Hm, a na to sa reagovať nedá. 

A to nie je problém ani tvoj, ani Igorov, ani pána Bašku, ani nikoho 

z nás. Akurát, že my sa tu musíme vyvadiť preto, lebo niekto odsúdil 

práve tento druh služieb do takého systému, ako dnes je. V hornej 

rade, momentálne tam je jeden pán doktor, tu dole sú ďalší kolegovia, 

mohli by vám povedať, ako to v tom zdravotníctve momentálne funguje. 

A najhoršie je to, že my tu môžeme prijať koľkokoľvek uznesení. Dámy          

a páni, ani jeden z nás toto v Trenčianskej župe nevyrieši, ani 
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jeden. A ľudsky ťa, Karol, absolútne chápem, lebo ty si ten hromozvod 

v tom meste a tebe budú prskať a nadávať, keď sa niečo zruší, ak by 

tam prišiel nejaký, nejaký investor ako nájomca. Ja ťa úplne chápem, 

ľudsky ťa absolútne chápem a zároveň chápem aj župana v tom, že je 

v neľahkej situácii ako štatutár a bol by si v nej aj ty, keby si 

tú nemocnicu mal sám na sebe, ako tú situáciu riešiť? Dneska, páni, 

obaja sedíte v Národnej rade Slovenskej republiky, možnože tam 

nájdete nejaké riešenia. Ale keď som ja sedel s pani ministerkou, 

tak sa priznám, že žiadne riešenia, napr. v prípade ambulantných 

pohotovostí pre deti sme nenašli, a do budúcna to bude len a len 

klesať. Viete, čo sme teraz urobili, dámy a páni tým, že sme nakoniec 

aj my sklopili uši, lebo nemal nám kto slúžiť? My sme oddialili 

problém, ktorý tu bude o 3 roky, lebo už o 3 roky zo systému odíde 

120 pediatrov a vtedy bude zlomová hranica, vtedy už nebudeme vedieť 

garantovať pediatra všetkým deťom na území Slovenskej republiky. 

Toto majú bratia Česi v Prahe, toto majú bratia Česi v Brne, že už 

tých pediatrov nemajú. Toto je cesta, po ktorej kráčame. Nie preto, 

že v tých župách, či hejtmanstvách, alebo u nás na krajoch sa niekde 

urobila chyba. My sme tú chybu neurobili. A nechce sa mi povedať, 

že ju urobili súdruhovia v NDR. Tá chyba sa stala vo chvíli, keď 

štát nemal odvahu povedať, že nebudeme mať na všetko. To, že náš 

štát je chudobný, ja som to kedysi prirovnal k jednej politickej 

strane, že chudobná strana bohatých jednotlivcov. Žiaľbohu, áno,        

v tomto štáte nevieme vygenerovať toľko zdrojov, aby všetko mohlo 

fungovať a tak postupne niektoré veci odpadajú. Zároveň, treba ale 

povedať logicky a úprimne, v roku 2001 sa v našom kraji rodilo ďaleko 

viac detí, ako sa rodí dnes. A dnes, dámy a páni, ak náhodou            

na Myjave skončí pôrodnica, budú len 3 mestá, kde budú pôrodnice,     

a to budú Bojnice, Považská Bystrica a Trenčín a zhodou okolností     

v týchto 3 mestách budú aj pohotovosti pre deti. Čiže my sa zužujeme, 

my sme v defenzíve, my to nevieme zmeniť, nie je to chyba ani jedného 

z nás, my si nadávať nemusíme, ale keď som sem meškal, tak som meškal 

preto, niežeby to bola neúcta voči predsedovi, alebo neúcta voči 

vám, ale podobné slová som použil v argumentácii pri Slovenskej 

televízii, čiže aby ste vedeli, riešil som pohotovosti. Je mi to 

ľúto, dámy a páni, ale pohotovosti zanikajú, zanikli včerajším dňom 

a ďalšie zaniknú na konci októbra. A mohli sme sa tu aj roztrhať, 

prijímať uznesenia akéhokoľvek typu aj smerom k Európskemu 

parlamentu, nezmenili by sme to. Je mi ľúto a je mi ťažko na duši. 

Ďakujem pekne, prepáčte, že som vás trošku zdržal. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Jozef, ďakujem za vstup do tejto diskusie. Škoda, že aj s Karolom 

sme to nemohli riešiť na tom zastupiteľstve predtým, keď sme tu       

o tom debatovali asi 4 hodiny, alebo 5, a potom ja v tých nemoc-

niciach v každej som bol minimálne 2 hodiny a ešte sa tam teda aj 

chystám určite. Preto sme urobili to monotematické zastupiteľstvo. 

Ja chápem, každý máte, ste primátori, každý máte kopa inej práce, 

inej roboty. A Jozef, nadviažem na to, čo si hovoril ty. Neviem, či 

si ma počúval, ale veľa vecí si povedal, ktoré som ja hovoril aj      

v tých nemocniciach, aj tu na zastupiteľstve, že nepoznám také 

prostredie, také odvetvie, ako je zdravotníctvo, iné nepoznám, napr. 
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cesty, sociálne veci, atď. ako je zdravotníctvo, kde naozaj to nemáme 

v rukách. Myslím teraz mestá, obce, samosprávne kraje, atď., a vždy 

sa niečo mení, aj tá OSN-ka, ktorá je proste nastavená, vždy nám 

niečo z toho vyjde a to je to externé prostredie, ktoré my nevieme 

nejakým spôsobom ovplyvniť, a preto som hovoril, že musíme hľadať 

nejaké trvalo udržateľné riešenie pre tieto nemocnice. Tých 

60 000 000 si myslím, že za to stojí, ktoré sme tu za posledných 10 

rokov dali a nevieme to naozaj ovplyvniť. Ja neviem, čo bude od 1. 

januára, možno ministerka zdravotníctva povie v rámci tej OSN-ky      

v našich nemocniciach bude toto, bude toto. Viem, že sme to odsunuli 

sami v parlamente o 1 rok, tú OSN-ku. Neviem, či to bude ešte           

o ďalší rok odsunuté, atď., alebo čo sa udeje? A tiež som hovoril, 

že však ja doprajem každému, aj tomu lekárovi, aj tej sestre v tej 

nemocnici, vyššie platy, atď.. Viete, že kolektívna zmluva nie je 

stále podpísaná v bojnickej nemocnici napr., že stále tam prebiehajú 

rokovania s tými 3 odborovými organizáciami, ktoré sú tam. A ja som 

povedal, že poďme, presne, nastúpme do tých autobusov, poďme            

na ministerstvo zdravotníctva, poďme do jednotlivých poisťovní, nech 

nás zvýšia tie platby, proste nech nám pomôžu. Ja s tým nemám 

problém, ísť tam proste aj s tými transparentami a zabúchať im tam 

na tie dvere. A si pamätám rok 2014, alebo 2015, kde boli tiež tie 

štrajky lekárov a sestier, bolo MDŽ, 8. marca bolo MDŽ, to si pamätám 

veľmi dobre, čo sa udialo vtedy v bojnickej nemocnici, aj pred 

športovou halou v Prievidzi. Ale my sme sa nejako neposunuli za tých 

10 - 11 rokov. To teraz nehovorím, že sme veľa neinvestovali, atď., 

aj noví lekári prišli, atď. aj v Považskej, aj na Myjave, aj 

v Bojniciach, ale stále nie sme tam, kde by sme chceli byť, čo sa 

týka aj toho výkonu, aj tej ekonomiky v týchto nemocniciach a naozaj 

veľa vecí nevieme ovplyvniť. Preto je to prostredie toho zdravot-

níctva veľmi volatilné, z pohľadu teda nášho, tých miest, obcí a 

samospráv. A Karol, to čo si presne hovoril aj o tom NKÚ, tak tam 

bolo tiež jasne deklarované, že štát pri dávaní kompetencií, 

zbavovaní sa kompetencií na mestá a obce, kde bolo, však ja som bol 

vtedy starosta v roku 2002, stavebná agenda, materské školy, základné 

školy prechádzali pod mestá a obce. Viem, v akom stave prechádzali. 

Že keď sme to prebrali, druhý deň som mal revízákov na starosti, 

atď.. Prišli mi, nemáte túto revíziu, takú revíziu, že ste museli 

do toho dať svoje vlastné obecné peniaze. A to isté bolo aj v zdra-

votníctve: 2003, 2004 prešli pod VÚC-ky, to boli nemocnice druhej 

triedy, alebo druhej kategórie teda, pardon, a pod mestá prešli tie 

ešte menšie nemocnice, jednotky. A to NKÚ jasne povedalo, že štát 

vtedy nevytvoril podmienky na to, aby proste tie samosprávy dokázali 

zvládnuť tie nemocnice, či už mestá - tie jednotky, alebo vyššie 

územné celky - tie dvojky. Naozaj už vtedy v tom roku 2003, 2004 

štát nebol schopný vytvoriť tieto podmienky, to napísalo NKÚ, s tým 

plne súhlasím. My sme tie peniaze našli, tých 60 000 000, ale hovorím 

teraz, že tie ďalšie milióny už nebudeme mať. Dorobíme projekty       

ad hoc, Plán obnovy do roku 2026, možno nejaké zatepľovačky získame, 

atď.. Ale proste nebudeme schopní už tie ďalšie investície nejakým 

spôsobom do týchto nemocníc utiahnuť. A ja nechcem brať naozaj úvery, 

nechcem sa k tomu vracať, prevádzkové úvery, atď., aby sme niečo. 
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Prečo však aj školy sme spájali. Veď aj neviem, 5 alebo 6 škôl sme 

zrušili, ktoré mali najmenej žiakov, aby sme to dali nejako dokopy. 

To určite aj vy, starostovia, primátori, niekde ste museli tiež 

spájať základné školy, prípadne materské školy. A Jozef to, čo si 

ty spomínal, že na tom vašom prípade, hej? Partizánske, nemocnica 

Partizánske, že kedy nám tie peniaze za tú lampu vrátite, atď.. Ja 

nechcem, aby nám nemocnice vracali tých 60 000 000 EUR, to ja          

od nich nechcem. Ja len chcem proste, aby tie nemocnice fungovali    

a boli trvalo udržateľné práve v tom prostredí, aj tu v prostredí 

Trenčianskeho kraja, aby tieto nemocnice fungovali aj ďalej. 

Pripravíme návrhy riešení, pripravíme zmluvy, pripravíme veci, 

ktoré, povieme si argumenty ±, za a proti, ale už nechoďme, prosím 

vás, po tej vlne toho, nejakého toho populizmu, atď.. Proste každému 

nám ide o jednu vec, aby to poskytovanie tej zdravotnej starost-

livosti cez tie 3 nemocnice fungovalo aj v budúcnosti. Aby to nebolo 

na rok, na 2, ale proste, aby sme to nastavili tak, aby to naozaj 

išlo. Ako neodkladajme tie veci bokom, komunikujme o tom, rozprá-

vajme sa o tom a musíme prísť s nejakým rozumným riešením a myslím, 

že tá doba s tým návrhom nejakým prísť je tu, pretože ako vidíme, 

ako budú vyzerať aj tie financie tie ďalšie roky. Minister financií 

má ušetriť nejakú 1,4 miliardy eur na budúci rok. Neviem, či to 

nebude aj z rozpočtov, z DPFO, atď., či si aj my nebudeme musieť 

uťahovať nejaké opasky, myslím samosprávy, a veľa, veľa ďalších vecí. 

Minister vnútra pýta pre policajtov ďalšie finančné zdroje, atď., 

atď.. Takže predložíme riešenie v najlepšej viere, predložíme toto 

riešenie a bude na vás, na vašom rozhodnutí. Každý má svoj názor. 

To, čo povedal Karol. Každý môže mať svoj názor na to a budeme o tom 

debatovať. Ale proste nezakrývajme si oči pred tým, čo sa deje a ja 

chcem, aby tieto nemocnice fungovali aj ďalej, aby boli stabilné      

a trvalo poskytovali tie zdravotnícke služby, ktoré sú potrebné tu, 

v Trenčianskom kraji pre pacientov. Možno tomu pacientovi je naozaj 

jedno, či ten lekár, ktorý ošetruje, či slúži pod tým alebo pod tým, 

ale hlavne, aby ten pacient dostal naozaj adekvátnu kvalitnú poskyt-

nutú zdravotnú starostlivosť, to je všetko. Aby tie nemocnice naozaj 

aj v budúcnosti fungovali. Pán podpredseda Božik a ešte potom Karol. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Ak môžem, pán predseda, faktická poznámka aspoň k tomu, čo si 

povedal. Lebo však toto je priamy prenos a ľudia môžu potom pozerať 

aj záznam a aby to nemali vytrhnuté z kontextu. Ja som hovoril          

o tom, že my sme v Partizánskom schvaľovali úver s vedomím, že to 

je úver, to nám tak bolo predložené, čiže sme očakávali, že keď úver 

dáme, tak sa splatí. O to viacej, že môj predchodca a pán riaditeľ 

vtedajšej nemocnice garantoval, že splatený bude. Preto ma 

zaskočili, keď po polroku povedali, že to bol vedomý klam, čo ma 

teda veľmi nahnevalo. Kolega, poslanec Erik Dvonč, to veľmi dobre 

vie. Čiže nie preto, že by som nedoprial nemocnici, ale preto, lebo. 

A potom je tu taká chiméra, ale ten človek, ktorý je dlhšie v tom 

verejnom živote, tak si veľa pamätá. Viete, neexistuje veľkostný 

pomer a štrukturálny pomer, ktorý by hovoril, že myjavská nemocnica 

je väčšia ako nemocnica v Partizánskom, alebo ako bola v Bánovciach 

nad Bebravou, alebo ako bola v Ilave, alebo ako bola v Handlovej. 



60 

 
Tieto nemocnice boli v rovnakej štruktúre 7 až 8 oddelení, podotýkam, 

v takejto už to bolo v roku 2001, 2002. Akurát, že dopracovali sme 

sa do toho, že iba 1 nemocnica z rovnako veľkých sa dostala do port-

fólia TSK, a to bola myjavská nemocnica. A prečo? Preto, lebo keď 

si zoberiete mapu Trenčianskeho kraja a zoberiete si štruktúru 

obyvateľstva na Myjave a kopaniciach, tak sa rozhodlo, že je to 

nemocnica regionálneho významu vyššieho stupňa len preto, lebo má 

špeciálne teritoriálne pôsobenie. Ale má tie isté oddelenia, ako 

malo Partizánske do 13. decembra, ako mali Bánovce možno do roku 

2014 a Ilava možnože do roku 2000, ja neviem, 12 alebo 11. Akurát, 

že 4 nemocnice, ktoré boli rovnako veľké, v rovnakej štruktúre 

oddelení a jedna, ktorá ostala ešte so všetkými oddeleniami, je 

myjavská. Otázka znie, čo bude v januári, lebo to bola požiadavka 

ZMOS-u, aby optimalizácia sa oddialila. Ale pravdou je to, že nám 

sa tak málo detí rodí, dámy a páni, tak málo detí, že nakoniec nám 

možnože bude stačiť 12 pôrodníc na Slovensku alebo 14, pre ten 

optimálny počet, čo chcú z gynekologickej spoločnosti Slovenskej 

republiky. Čiže aby došlo k tomu, že malé nemocnice boli mestské, 

nie. Aj myjavská nemocnica je malá a Ilavská bola tiež taká istá, 

bánovská taká a partizánska rovnaká. Akurát, že myjavská ostala VÚC-

kárska, ilavská zostala štátna neziskovka, ktorá nakoniec skončila 

s jedným oddelením a Bánovce majú 3 oddelenia a my si ešte držíme 6 

oddelení. Dokedy, to len, to už čas ukáže. Takže ja len toľko na 

dovysvetlenie, aby ste teda vedeli, že ako to vlastne je. Lebo 

skutočne som bol pri tom dosť často a veľmi dobre si to pamätám a 

tiež ma mrzí, ako aj Karola by mrzelo, čo absolútne chápem, keby ho 

ľudia ostrakizovali, ohovárali a útočili naňho, že on urobil niečo, 

čo nemocnici poškodilo. Viem, čím som si ja musel prejsť aj s mojimi 

kolegami a kolegyňami z našej samosprávy. Ďakujem veľmi pekne, 

prepáčte. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Jozef, ja len jednu vec, že Myjava bola tiež v jednotke, 

tuším a tesne predtým, ako sa nemocnice púšťali dole na samosprávy, 

tak bola preklasifikovaná na dvojku, preto je Myjava súčasťou, teda 

zriaďovateľom myjavskej nemocnice je Trenčianska župa. Karol, nech 

sa páči. 

doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD. (poslanec)  

Ďakujem, ďakujem, pán predseda. Ja už sa poslednýkrát hlásim, myslím, 

že už bolo všetko povedané a myslím, že nakoniec sa aj tá debata 

veľmi, veľmi skorektnila. Takže, takže ja môžem len poďakovať. Jozef 

povedal úplne všetko, kde sú príčiny našej biedy v zdravotníctve,     

a to je v odštátnení. Ale, ale čo sa týka toho nášho záveru, alebo 

nejakej našej budúcnosti, ja poviem len dve veci. Ja nemyslím, že 

je populistické, keď upozorňujeme na niektoré možné negatíva, ktoré 

môžu prísť a poviem to len z dvoch bodov. Prvý bod je taký, že ak 

sa pozrieme, ako dopadli nemocnice, ktoré prešli do rúk investorov, 

tak myslím, že by sme nechceli, aby to tak dopadli. Však sa pozrime 

na niektoré, po Slovensku máme dosť príkladov, ako sa tam obmedzila 

zdravotná starostlivosť, a to je preto, že sa jednoducho stratila 

kontrola nad rozsahom zdravotnej starostlivosti. Zatiaľ ju máme, tak 

nevidím dôvod, aby sme sa jej strácali. A druhá vec je tá, ani to 
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nie je populistické, keď poviem, že v správe NKÚ je jasne napísané 

to, že my sme tí jediní, ktorí to robia dobre, ešte Žilina, aby sme 

jej nekrivdili. Čiže my sme tí jediní, ktorí to robia dobre, ostatní 

to robia zle a my sa teraz rozhodneme, že nejdeme to už robiť dobre, 

ale ideme sa pridať k tým, ktorí to robia zle. Môžeme mať snahy 

akékoľvek, ja si nemyslím, že takí obrovskí žraloci, čo stoja proti 

nám, že v tom nebudú mať väčšie skúsenosti. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Karol, áno. Je to asi najväčší strašiak, ako zadefinovať ten rozsah 

poskytovania tej zdravotnej starostlivosti. Tiež prídeme s nejakým 

návrhom, nebudeme to robiť tak, ako to bolo pred 20 rokmi. S nejakým 

návrhom prídeme a ja určite nebudem tlačiť nejaké veci, ktoré by 

mali robiť zle týmto nemocniciam a ja chcem, aby boli naozaj trvalo 

udržateľné. Urobím všetko pre to, aby tieto nemocnice fungovali aj 

v budúcnosti, aby sme neprišli o tých 60 000 000, že niekto povie, 

že to boli zbytočne investované peniaze, to určite nie. Čiže prídeme 

s nejakým návrhom, ktorý si oddiskutujeme aj v nemocniciach, aj        

s poslancami, so všetkými a nachystáme to. Jožko Trstenský, pán pod-

predseda, ďalší. 

Ing. Jozef Trstenský (podpredseda TSK)  

Ďakujem pekne. Vážený pán podpredseda, som si dal len faktickú, to 

je 2 minúty, že? Začnem odzadu, nebudem vizionárom, za 5-10 rokov 

budeme poznať len štátne nemocnice a súkromné nemocnice. Keď sa 

vrátime k tomu začiatku, prechodu kompetencií krajských nemocníc na 

samosprávy, tak to bol od samého začiatku len danajský dar, ktorým 

sa štát elegantne zbavil starostlivosti o tieto nemocnice, a prehodil 

to na plecia vznikajúcej regionálnej samosprávy, ktorá nemala s ria- 

dením dovtedy žiadne skúsenosti a nevyčlenil na to ani žiadne 

peniaze. Ešte horšie ako to, čo sa stalo, je to, čo sa stane, že 

ozaj doktorov a zdravotných sestier nebudeme mať. To som povedal 

minule, kým sa vychová jeden doktor, tak to trvá 12-15 rokov, od 

školy po atestácie, kým bude schopný samostatne pracovať. Si 

uvedomme, v akom stave a koľko rokov majú naši lekári, koľko rokov 

majú naše zdravotné sestry a keď k tomu prirátam 15 rokov, som 

zvedavý, kto tu bude za 5 rokov robiť. Takže dneska sa máme ešte 

veľmi dobre, aby sme si to uvedomili. Čo sa týka ekonomiky našich 

nemocníc, tak ako prvá otázka mi stále vyskakuje, že oddlženie. 

Dokedy bude štát oddlžovať nemocnice? Keď štát prestane oddlžovať 

nemocnice, bojnická nemocnica dostala 50 000 000 na oddlženie, 

považskobystrická 42 alebo 3, myjavská 12 alebo 13 000 000, jak si 

tie čísla pamätám dobre a keď raz štát povie, že nemám peniaze na 

to, aby som oddlžoval nemocnice, akým spôsobom budú tieto naše 

nemocnice fungovať? Samozrejme, pozitívnym krokom, ktorý je, to 

teraz, že aspoň myjavská nemocnica, hoci najmenšia, ale dostala sa 

do zelených čísel a to tiež nemusí trvať večne. Bol som na tej 

diskusii, ktorá tam bola. V určitom časovom úseku to možno ide, možno 

potom to už možno nepôjde. Ale alarmujúca je bojnická nemocnica, 

lepšie čísla každý rok dosahuje považskobystrická nemocnica, blíži 

sa k zeleným číslam, ale nemôžeme sa spoliehať na to, že budú 

nemocnice oddlžované. V tom momente, ako skončí oddlžovanie nemocníc 

a nemocnice nebudú na to ekonomicky pripravené, tak nastane 
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pravdepodobne ten štandardný postup predlženia nemocníc, po určitú 

hranicu sa budú naše nemocnice zadlžovať a potom príde skrytá 

privatizácia cez pohľadávky dodávateľov, ktorí týmto nemocniciam 

dodávali a za facku sa dostanú k týmto nemocniciam prostredníctvom 

svojich pohľadávok, ktoré nemocnice nebudú schopné zo svojich 

zdrojov splácať.  

A z toho nám potom už vychádza ako posledný bod taký, aká je funkcia 

zdravotných poisťovní? A kto je vlastne zodpovedný za stav 

zdravotníctva? Vychádza z toho zjednodušene, že sú to zdravotné 

poisťovne, ale ďalšia otázka, ktorá vyvstáva, že kto nastavuje 

podmienky, za akých fungujú zdravotné poisťovne, a to je jedno-

značne, jednoznačne štát. My sme sa bavili a riaditeľ považskej 

vyjadril takú radosť, že sa mu podarilo, neviem, za 100 000 alebo 

za 200 000 kúpiť nejaký prístroj. Ale veď zdravotné poisťovne musia 

fungovať tak, že budú vytvárať, bude dostatok zdrojov na bežnú 

prevádzku, na bežné výdavky, ale budú z tých normatívov aj peniaze 

na ďalší rozvoj jednotlivých nemocníc, aby sa mohol každý rok obnoviť 

určitý počet zariadení zdravotníckych, ktoré sú nevyhnutné, ktoré 

sa kazia a kazia, starnú. Takže pokiaľ zdravotné poisťovne nebudú 

fungovať a nedokáže Národná rada Slovenskej republiky nastaviť tie 

parametre tak, aby nemocnice mohli fungovať, tak z týchto 

zdravotných, zo zdravotných poisťovní, tak skôr alebo neskôr musí 

prísť určite ku kolapsu a k tomu postupu, ktorý si myslím, že 

pravdepodobne v budúcnosti nastane. A tak, ako sa tomu vyhnúť, je 

jedine to, čo sa tu povedalo. Musíme sa dostať do zelených čísiel, 

nesmieme vytvárať dlžoby, musíme si splácať svoje záväzky, ktoré 

máme a je to aj apelácia teda na pracovníkov, ktorí pracujú v zdra-

votníctve, pretože pokiaľ nedosiahnu mzdové a ostatné, mzdy            

a odvody, maximálne 70 % príjmov od zdravotných poisťovní, ani jedna 

nemocnica neprežije. Nemôže to fungovať tak, ako to je, bohužiaľ     

v Bojniciach a pracovníci nechcú ustúpiť, odborári nechcú ustúpiť. 

93-94 % príjmov od poisťovní ide na mzdové náklady a na odvody         

a ostatné osobné náklady. To je stav, ktorý je neudržateľný, lebo 

z 5% príjmov nemôže fungovať bojnická ani žiadna iná nemocnica. 

Jednoducho, tých 65-70 % dosiahneme vtedy, keď budú teda vyššie 

príjmy od zdravotných poisťovní, alebo budú nižšie náklady, alebo 

tu bude kombinácia týchto dvoch faktorov. Dneska sa tu zbytočne      

na seba môžeme škarediť a pozerať na seba zle. Všetci si myslíme, 

že pre nás ako poslancov z TSK je zabezpečenie zdravotnej 

starostlivosti pre všetkých občanov TSK na tej najvyššej úrovni.      

A teraz musíme nájsť tú cestu, ako to dosiahnuť. A určite sa o prob- 

lémoch treba rozprávať, ale určite nie sa vadiť, ani sa škarediť. 

Preto už sa to tu povedalo, že my nie sme zodpovední za to, v akom 

stave je zdravotníctvo dneska Slovenskej republiky. Kedysi ma učili 

na ekonomickej škole, že politika je nadstavbou ekonomiky, bohužiaľ, 

dneska je politika prioritná, ekonomika je sekundárna. Dneska sa 

politici v záujme svojich politických miest boja povedať pravdu, 

boja sa urobiť opatrenia, ktoré budú nepopulárne, môžu byť 

nepopulárne 1, 2, 3, 5, možno 10 rokov, ale na konci sa problém 

vyrieši. Ale to už ten politik sa bojí, že na tej stoličke sedieť 

nebude. Keď sa politik bude báť, nikdy nepôjde Slovensko dopredu. 
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Ďakujem. Pretiahol som na 3, na 6 minút, tzn., že 3× som presiahol 

čas, ktorý mi prináležal na faktickú poznámku, sa vám za to 

ospravedlňujem, tak som to myslel. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

My sme to brali všetci, aj ja ako nie faktickú poznámku, dobre? Že 

to bol normálny príspevok do diskusie.  

Pán Božik, čo? Faktickú? Už ťa to nepustí, potom si nechaj na sep-

tember. Pustite ešte pána podpredsedu, dobre? Že spravíme mu výnimku 

teraz. Ale fakt naozaj krátko. Tak to bude minútka. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Veľmi pekne ďakujem, bude to minútka. Chceme mať dosah alebo teda 

chceme mať nejakým spôsobom vplyv na rozsah zdravotnej starost-

livosti. Dámy a páni, keď vám zdravotná poisťovňa odmietne zazmluvniť 

oddelenie, ako to bola onkológia v Bojniciach, alebo to bude 

gynekológia a pôrodnica na Myjave, pretože 800 detí sa nenarodí      

na Myjave, tak to nemáme pod kontrolou. Je to vis major, či chceme 

alebo nechceme. Zdravotné poisťovne majú kontrolu nad rozsahom 

zdravotných činností, ktoré nám nemocnice poskytujú. Žiaľ, to je 

celé. Čiže je to vyššie ako sme my, či už v mestách, v obciach, 

alebo na krajoch. To je celé, čo som chcel povedať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán podpredseda, za krátky diskusný príspevok. 

Chcem sa spýtať, prosím vás, ešte niekto s nejakou témou do Diskusie 

- do Rôzneho? Nikto. Ďakujeme veľmi pekne. 

 

 

18. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 18., a to sú Interpelácie poslancov Zastupi-

teľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Nech sa páči, panie 

poslankyne, páni poslanci, otváram bod číslo 18..  

Rozdiel medzi Diskusiou – Rôznym, a Interpeláciami je to, že tú 

interpeláciu by ste mali prečítať a potom aj písomne podať, takže 

väčšinou sa jedná o otázku alebo príspevok odborného charakteru. Ak 

nikto, uzatváram možnosť vystúpiť k Interpeláciám v bode číslo 18..  

 

 

19. Záver. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme na Záver, panie poslankyne, páni poslanci a dovoľte mi 

informovať vás, že ďalšie zastupiteľstvo bude 23. septembra 2024. 

Komisie predtým budú 2. a 4. septembra a Rada predsedov 9. septembra. 

 

Ja vám chcem poďakovať za dnešnú účasť na zastupiteľstve, aj           

za vystúpenie k jednotlivým bodom.  
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A chcem vám zaželať všetko najlepšie teraz cez leto, dobre si 

oddýchnite, príďte s novými nápadmi, s novými myšlienkami, s novými 

názormi v septembri, na septembrové zastupiteľstvo a ďalšie veci     

na komisie. A všetko najlepšie, dobre. Ďakujem ešte raz veľmi pekne. 

 

Trenčín,  6.7.2024 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   
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